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ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 

       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

 

PROCES VERBAL 

         Încheiat astăzi  27 martie  2025  în cadrul  ședinței  ordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huşi, conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.176 din 

21.03.2025 

 

 

         Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.176 din 21.03.2025 a fost 

convocat  în  ședință  ordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de   

27 martie 2025 , ora 15,00. Conform dispozitiei de convocare lucrările ședinței ordinare,   din  

data de 27  martie  2025 se desfășoară la camera nr.20 din incinta Primariei Municipiului 

Husi. 

           La şedinţa participă: primarul  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan , secretarul 

general al municipiului Huși – jr.Monica Dumitrașcu. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă: d-na Filote Irina – sef Serviciu Administratie Publica 

Locala, d-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși, d-na 

ec.Sîrghe Aurora – sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene, dl.Dumascu Emanoel 

– sef Serviciu tehnic , Popa Mirela – sef .P.C.L.E.P. Husi, d-na Nastase Aniondra, d-na 

Zelincu Cristina - Directia de Asistenta Sociala Husi, ing.Bahnariu Liliana – Comp.Resurse 

Umane,ing.Mircea Claudiu, ec.Zaharia Costel – Comp.adm.dom. public si privat, Cehan 

Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husana Husi. De asemenea, in sala de sedinta se 

afla un grup de parinti, cadre didactice de la Gradinita cu PP nr.10 Husi. 

          La ședința CL Husi din  27 martie  2025  au   participat reprez. presa locală. 

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  

21.03.2025    a Dispozitiei nr.176 din 21.03.2025. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Avand in vedere ca avem aici 

in sala de sedinta un grup de cetateni si cadre didactice de la o gradinita, avand in vedere ca 

ordinea de zi are in jur de 60 de puncte, daca vreti sa asistati la toate discutiile , nici o 

problema, dar mai bine ar fi sa va ascultam atunci cand discutam bugetul localitatii? 

       Domnul Craiță  Costel - reprez.al grupului de cetateni : Nu, domnule primar, noi vrem sa 

discutam problema “Gradinitei din Corni”, sunt aici si doamnele educatoare…. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“Scurt si la obiect, astazi se mai 

aloca niste bani acolo, pentru ca in Proiectul in care a fost facuta reabilitarea , nu au fost 

prinse niste farfurii, oale, cratite, s.a.m.d. In sedinta de astazi este in buget alocarea sumei, 

probabil ca maine se pot cumpara, probabil ca pe joi, vineri, sa poata doamnele sa inceapa. 

Nu avem inca autorizatie ISU de functionare, este schimbata o lege, un ordin, si trebuie 

facute din  nou niste planse, trebuie reactualizate cu stamplila din anul 2025.Din punctul mei 

de vedere, pe raspunderea mea, va puteti muta, din partea ISU dau eu semnatura ca imi asum, 

si veti avea si acele obiecte care, ar fi trebuit cineva sa studieze proiectul mai bine, si din 

beneficiari, de ce nu au cratite si oale. Nu am realizat ca trebuie si bucataria aia care nu a fost 

prinsa.” 

       Domnul  consilier Bobârnat Radu: Era responsabilitatea celui care a facut proiectul. 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Era responsabilitatea celui care 

atunci cand s-a facut proiectul, trebuia sa solicite si includerea acestor oale, cratite, etc… 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Era responsabilitatea celui care, atunci cand 

ni s-a propus predarea si darea in administrare, sa urmareasca si ..., atata timp …. 
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        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, daca 

vorbiti peste mine, nu ne mai intelegem!? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu, dar dvs.,vorbiti tot timpul si nimeni 

altcineva nu mai are timp de vorbeasca! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Dar timp de 5 ani de zile, de 4 

ani, cat s-a derulat Proiectul ala, putea cineva cu 2 ani, cu 3 ani inainte , sa ne anunte, pentru 

ca s-a uitat si beneficiarul pe el, sa ne spuna ca nu sunt…. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Care beneficiar? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Care beneficiar? A intrebat cineva pe beneficiar? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Beneficiar este Gradinita de 

copii din Corni. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu este nici primul, nici singurul proiect 

care are probleme. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Este un Proiect facut “dupa ureche”, facut prost!  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Domnule Bobârnat, oricum 

toate in municipiul Husi sunt facute “dupa ureche”, numai dvs.le-ati facut dupa cum trebuie.! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Si nu este primul proiect intocmit gresit, problema nu 

este cu acele obiecte care lipsesc, asa face Primaria, face proiecte fara sa prinda tot ce trebuie. 

Dar problema cea mai mare este lipsa Autorizatiei ISU, deoarece… 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Asa este, lipsa Autorizatiei ISU! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Imia sum eu raspunerea.  

         Domnul consilier Bobârnat Radu:....nu stiu daca problema se poate rezolva prin 

asumarea raspunderii de catre primar!? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dati dispozitie scrisa, sa se mute acolo,pe 

raspunderea dvs. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Imi asum raspunderea, stiu ce 

am de facut. 

         Domnul consilier Boeru Sergiu : Avem aici in sala un grup de oameni care au venit sa 

se faca auziti, nu sa ne auda pe noi, da? 

          Domnul Craiță  Costel - reprez.al grupului de cetateni : Pe noi nu ne intereseaza cine a 

dat, cine nu a dat, dar noi vrem sa se rezolve problemele de acolo, asta dorim! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Suma este prinsa in bugetul 

care se discuta astazi in sedinta. 

          Doamna consilier Popa Cătălina–Eugenia: Da, suma este prinsa in bugetul de astazi, 

asta confirma ca ….. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Suma pentru “dotari” este 

prinsa in bugetul de astazi, dar in ce priveste Autorizatia ISU, eu va dau semnatura mea ca 

“Gradinita din Corni” poate functiona, pentru ca documentatia trebuie refacuta toata ca 

urmare a unui Ordin din 2022, iar proiectantii nu vor sa o faca degeaba. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Se poate asa? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Da, eu imi asum prin 

semnatura.  

            Doamna consilier Popa Cătălina–Eugenia: Este prins in buget 23.300 lei. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca scrieti dvs.,pe raspunderea dvs., ca poate 

functiona asa numai cu semnatura dvs.!? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Da, am sa o rezolv si pe asta, 

prin semnatura mea, duceti-va si ma reclamati, ca atata stiti sa faceti!” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:” Nu umblati cu din astea, ca nu…..” 

            Domnul Craiță Costel - reprez.al grupului de cetateni: Dar cam cand ar fi gata, 

doamnele educatoare, aici de față, ar dori sa stie acest lucru!? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: O data ce banii sunt prinsi in 

buget, probabil totul depinde de o achizitie, nu stiu exact care sunt obiectele ce trebuie 

procurate, oale, cratite, am rugat sa se intereseze, daca doamna Bobârnat, cu ea am vorbit, 
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spunandu-i ca am sa prind bani in buget, intr-un capitol, in sedinta de buget, ca nu pot sa ii 

cheltui pana nu ii am, si probabil ca saptamana viitoare, daca sunt cu incredintare directa, 

trebuie sa verific, si daca se pot lua prin incredintare directa, in maxim 5 zile problema se 

rezolva. 

         Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Depindem si de termenul de 

aprovizionare , daca le au pe stoc, le pot livra, daca nu, dureaza probabil!? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna Bobârnat,  cand a 

fost la mine acum 2 saptamani, i-am spus sa vada unde sunt, ce obiecte trebuie sa cautam sa 

le achizitionam, este vorba totusi de copii.  

         Domnul Craiță Costel - reprez.al grupului de cetateni:Nu se mai poate in Caminul acela 

vechi , de atata timp! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In care Camin vechi? 

           Domnul Craiță Costel - reprez.al grupului de cetateni: Scoala 5. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Acolo o sa mutam elevii de la 

Scoala de pe str.I.L.Caragiale, daca vreti sa va spun altceva, Scoala de pe I.L.Caragiale, care 

apartine de Scoala nr.3…… 

         Domnul  consilier Țocu Cătălin: Apartine de Scoala Gimnaziala “Anastasie Panu”, 

fosta Scoala nr.3. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…..ordinul de incepere a 

lucrarilor este  cu data de  01 mai 2025. 

         Domnul  consilier Țocu Cătălin: Cand va fi, care este mesajul, ce ati inteles? 

         Domnul consilier Pascal Petru : Cu ce mesaj plecati de aici? 

         Domnul Craiță Costel - reprez.al grupului de cetateni:Din cate spune domnul primar, 

pana la 01 mai sa fie gata!? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu, mai devreme de 01 mai, 

mai devreme intrati in scoala. Eu nu fac campanie aici. 

         Doamna consilier Popa Cătălina–Eugenia:”Vechea mostenire este grea, domnule 

primar!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Da, sunteti foarte buna si 

capabila, dar va rog, doamna Popa, avem 60 de puncte pe ordinea de zi , daca v-ati trezit ca 

trebuie sa facem campanie electorala  in continuare, nu a inceput deocamdata  campania 

pentru prezidentiale!” 

         Doamna consilier Popa Cătălina–Eugenia:”Nu candidez la prezidentiale, deocamdata!” 

         Domnul  consilier Țocu Cătălin: ”Sunteti in aceeasi barca, sustineti acelasi candidat, o 

sa va parasc ca nu respectati protocolul!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Da, chiar te rog sa ma parasti 

ca nu respect protocolul.” 

         Domnul consilier Pascal Petru : “Domnul primar este cu domnul Ponta, nu are nici o 

treaba cu dl.Crin Antonescu, asa cred.” 

          Domnul  consilier Țocu Cătălin: ”Nu spune, nu spune!” Haideti, sa o lasam pe doamna 

secretar general sa continue sedinta! 

        Doamna jr.Monica Dumitrascu – secretar general al municipiului Husi  face prezența,   

constatând că din totalul de 19 consilieri în funcție, sunt prezenţi la şedinţa un număr de  19  

consilieri locali. Se constată că şedinţa este legal constituită.Pentru inceput  supun aprobarii : 

          1.Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei  ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de   27 februarie 2025. 

           Secretarul general al municipiului Husi, jr.Monica Dumitrascu întreabă dacă sunt 

modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței 

ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din 27 februarie 2025 ? Nefiind nici un fel 

de obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  

ședinței  extraordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși  din 27 februarie 2025 .Cine 

este pentru), împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
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Nr. 

crt. 

 

Numele şi prenumele  

consilierului local  

PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu :  Procesul verbal al  

ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din data de   27 februarie 2025   

a fost adoptat  cu  19  voturi pentru). 

 

            Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrașcu: Avand in vedere ca 

este prima sedinta din aceasta luna, va rog sa faceti propuneri pentru desemnarea 

presedintelui de sedinta a Consiliului Local Husi pentru luna martie 2025. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Propun presedinte de sedinta a Consiliului 

Local Husi pentru luna martie 2025 pe domnul consilier Bobârnat Radu. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Pentru ce ma propuneti?  

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Presedinte de sedinta. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu, nu sunt de acord cu propunerea facuta, eu sunt 

plecat, nu, refuz propunerea. 

        Doamna consilier Matei Gabriela: Propun presedinte de sedinta a Consiliului Local Husi 

pentru luna martie 2025 pe doamna consilier Toma Cătălina Tania. 

         Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrașcu: Alte propuneri, 

Domnul Donciu? 

        Domnul  consilier Donciu George - Răducu : Propun presedinte de sedinta a Consiliului 

Local Husi pentru luna martie 2025 pe domnul  consilier Țocu Cătălin. 

        Domnul  consilier Țocu Cătălin: Nu mai fa propuneri, nu au cum sa treaca de o 

majoritate care voteaza intr-un sens, intr-un singur sens, in semn de prietenie! Hai sa vedem, 

chiar, hai sa vedem!? Bun, accept propunerea, hai sa vedem!? 

        Domnul consilier Boeru Sergiu : Domnule consilier Țocu, de dimineata doamna 

consilier Toma era foarte increzatoare ca o sa fie votata presedinte de sedinta. 

        Domnul  consilier Țocu Cătălin: Si eu, din 2016 astept sa revin presedinte de sedinta, nu 

am mai fost presedinte de sedinta din anul 2026, imi era dor ! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Țocu, din punctul 

meu de vedere, doamna consilier Toma Tania este pregatita de a fi presedinte de sedinta 

astazi…. 
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         Domnul  consilier Țocu Cătălin:Si nu este bine sa rateze momentul! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Urmatoarea luna, sau cand va 

mai fi , va promit eu ca veti fi presedinte de sedinta! 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi : Dar nu aveti 

cum sa promiteti asa ceva, domnule primar, noi consilierii PSD votam, dvs. puteti promite, 

dar nu se stie la vot. 

         Secretarul general al municipiului Husi, jr.Monica Dumitrașcu:Mai sunt alte propuneri? 

Atunci supun la vot propunerea facuta de doamna consilier Popa. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Am refuzat propunerea facuta de doamna consilier 

Popa. 

           Domnul  consilier Țocu Cătălin: Si eu am refuzat propunerea facuta de domnul 

consilier Donciu. Ramane o singura propunerea, consider ca este cea mai potrivita. 

            Secretarul general al municipiului Husi, jr.Monica Dumitrașcu: In aceste conditii, 

supun la vot propunerea formulata de doamna consilier Matei Gabriela, ca doamna consilier 

Toma Cătălina Tania sa fie presedinte de sedinta a Consiliului Local Husi pentru luna martie 

2025. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.   

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. 

crt. 

 

Numele şi prenumele 

consilierului local  

PENTRU) 
ÎMPOTRIV

Ă ) 

ABȚINER

E) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

              Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu :  Propunerea 

(doamna consilier local Toma Cătălina-Tania  presedinte de sedinta şedinţă a  Consiliului 

Local al municipiului Huşi  pentru  luna   martie 2025, a fost aprobată cu 19 voturi 

pentru). 

 

            Preşedinte de şedinţa pentru luna martie  2025  este doamna  consilier local  

TOMA CĂTĂLINA-TANIA. 

 

           Doamna jr.Monica Dumitrascu – secretar general al municipiului Husi: Avand in 

vedere ca  a fost  desemnat presedinte pentru aceasta lună, dau cuvantul doamnei  consilier 

Toma Cătălina Tania. 
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           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina Tania: Buna ziua, avem  

inscrise  pe ordinea de zi, conform Dispozitiei de convocare a acestei sedinte, un numar de 53 

puncte, 1 proces verbal incheiat in cadrul sed.CL Husi din 27.02.2025 , punctul “Diverse”. 

De asemenea, exista  inscris suplimentar 1(unu)  proiect de hotarare: 

         I.Proiect de hotarare nr.137 din 26.03.2025 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sedintei CL Husi din 27.03.2025) privind  aprobarea darii in folosinta gratuita a 

,,Centrului multi-functional  din ZUM 3-DRIC,,, catre Asociatia Filantropia Ortodoxă 

Huși, județul Vaslui și Asociația Centrul Diecezan Caritas Iași, județul Iași  - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina Tania: Supun la vot ordinea 

de zi completata. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”.   

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. 

crt. 

 

Numele şi prenumele 

consilierului local  

PENTRU) 
ÎMPOTRIV

Ă ) 

ABȚINER

E) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina Tania: Ordinea de zi 

completata  a fost aprobată cu  19  voturi pentru). 

 

Ordinea de zi are urmatorul continut: 

 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de  27 februarie  2025  . 

 

2. Proiect de hotarare nr.133 din 20.03.2025 privind alegerea  preşedintelui de şedinţă a  

Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru  luna   martie 2025 - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

3. Proiect de hotarare nr.85 din 18.03.2025   privind aprobarea Planului anual de actiune 

pentru serviciile sociale administrate si finantate din bugetul Consiliului local al 

municipiului Husi pentru anul 2025 - inițiator primarul municipiului Huși 
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4. Proiect de hotarare nr.90  din 18.03.2025  privind  alocarea sumei de  25.300 lei cu 

TVA, necesara pentru achiziționarea de echipamente suplimentare în vederea 

implementării proiectului ,,Cartea electronica de identitate (CEI) - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

5. Proiect de hotarare nr.125 din 19.03.2025 privind  alocarea sumei de  200.385,26 lei  

fără  TVA pentru realizarea de branșamente de apă potabilă și branșamente de canalizare 

menajera in cartierul Dric 3, din municipiul Huși, județul Vaslui- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

6. Proiect de hotarare nr.130  din 19.03.2025  privind transmiterea in folosinta gratuita a 

unui autoturism Dacia Spring Extreme 65 ce face parte  din domeniul privat al 

Municipiului Husi, catre Direcția de Asistență Socială - inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

7. Proiect de hotarare nr.132 din 20.03.2025 privind modificarea și completarea  Hotărârii 

Consiliului Local al munipiului Huși nr.500 din  23.12.2024  privind  aprobarea tarifelor 

de baza lunare pe metru pătrat ce se vor utiliza începand cu data de 01.01.2025 pentru 

închirierea terenurilor și spațiilor din domeniul public și privat al municipiului Huși- 

inițiator primarul municipiului Huși.  

 

8. Proiect de hotarare nr.135 din 20.03.2025 privind modificarea organigramei si a 

statului de functii al personalului din cadrul Clubului Sportiv Municipal Hușana Huși - 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

9. Proiect de hotarare nr.131 din 20.03.2025  privind modificarea şi completarea 

Inventarului  bunurilor mobile şi imobile care aparțin domeniului privat  al municipiului 

Huși -  inițiator primarul municipiului Huși. 

 

10. Proiect de hotarare nr.86 din 18.03.2025   privind  însuşirea de către Consiliul Local al 

municipiului Huși a completarii  inventarului bunurilor imobile si mobile care aparţin 

domeniului public al municipiului Huşi - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

11. Proiect de hotarare nr.87 din 18.03.2025   privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 79846 în 2 loturi distincte, teren apartinand domeniului privat al 

Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 3 - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

12. Proiect de hotarare nr.88 din 18.03.2025   privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 78605 în 4 loturi distincte, teren apartinand domeniului privat al 

Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 2 - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

13. Proiect de hotarare nr.89  din 18.03.2025   privind  aprobarea  vânzării unei locuinte tip 

A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea Consiliului Local 

nr.102/23.03.2023 , modificat prin Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023 și 

Hotărârea Consiliului Local nr.91 din 29.02.2024 , catre dnul  Liciu Claudiu-Narcis , 

titular al  contractului de inchiriere nr.23080 din 17.10.2018 - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

14. Proiect de hotarare nr.119 din 19.03.2025 privind aprobarea vânzării  apartamentului   

aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în str.Calea Basarabiei, nr.90, 

bl.B2, sc.B, et.1, ap.14, către actualul chirias, dnul Eracle Cosmin-Constantin- inițiator 

primarul municipiului Huși. 
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15. Proiect de hotarare nr.120 din 19.03.2025 privind aprobarea  vânzării imobilului-

garsoniera  situat în  municipiul Huşi, str.1 Decembrie, nr.47, bl.Recon,  et.3, ap.50, aflat 

in proprietatea municipiului Huși, către Ane Lenuta, actualul  chiriaş - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

16. Proiect de hotarare nr.121 din 19.03.2025 privind aprobarea vânzării  apartamentului   

aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în str.Piața Victoriei, nr.3, bl.B2, 

sc.A, et.3, ap.4, către actualul chirias, dnul Nastasă Marius- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

17. Proiect de hotarare nr.122 din 19.03.2025 privind emiterea unui aviz de principiu în 

vederea vânzării imobilului – apartament,  aparținând domeniului privat al municipiului 

Huşi, situat în str. Schit, nr.6, bl.H4, sc.D, parter, ap.50, către actualul chiriaș, domnul  

Buraga Petru - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

18. Proiect de hotarare nr.117  din 19.03.2025  privind preluarea contractului de 

concesiune nr. 30030 din 12.10.2023 pentru terenul in suprafață  de 3.353 mp, aparținând 

domeniului privat al municipiului Huși, aflat în proprietatea municipiului Huși,situat pe 

strada Dosoftei, nr.5 - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

19. Proiect de hotarare nr.118 din 19.03.2025 privind aprobarea concesionării directe a 

unei  suprafeţe de teren de 301 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, 

aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat în Cartier Dric 3,  strada  Ioan G.Vantu, 

nr.15 - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

20. Proiect de hotarare nr.126  din 19.03.2025 privind  aprobarea inscrierii sumei de 

250.000,00 lei, ca cheltuiala neeligibila in cadrul proiectului “Reabilitarea, modernizarea 

şi echiparea infrastructurii educaţionale pentru corp clădire C1 al  Colegiului Agricol 

Dimitrie Cantemir“ SMIS 324965- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

21. Proiect de hotarare nr.127  din 19.03.2025 privind aprobarea inscrierii sumei de 

57.510,05 lei ca cheltuiala neeligibila in cadrul proiectului “Reabilitarea, modernizarea şi 

echiparea infrastructurii educaţionale pentru corp clădire C1 al  Colegiului Agricol 

Dimitrie Cantemir“ SMIS 324965- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

22. Proiect de hotarare nr.128  din 19.03.2025 privind aprobarea inscrierii sumei de 

72.000,00 lei ca cheltuiala neeligibila in cadrul proiectului “Regenerare cartier Corni din 

municipiul Husi prin realizare/dotare infrastructura educationala pentru educatia 

prescolata si modernizare spatii publice urbane”SMIS 325571 - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

23. Proiect de hotarare nr.129  din 19.03.2025 privind  acordul  de  achiziții   bunuri și 

lucrări finanțate din  Cota de dezvoltare  aferente  anului 2025,  al operatorului de apă și 

canal – SC AQUAVAS  S.A. Vaslui, sucursala Huşi - inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

 

 

 

 

24. Proiect de hotarare nr.91 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului husi, pentru perioada 2023-

2026 pentru obiectivul Proiect Dotarea cu mobilier , materiale didactice și echipamente 
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digitale a unitatilor de invatamant preuniversitar și a unităților conexe din municipiul 

Huși cod F-PNRR- Dotări- 2023-1191- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

25. Proiect de hotarare nr.92 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși, pentru perioada 2023-

2026 pentru obiectivul Proiect BiblioHub Vaslui- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

26. Proiect de hotarare nr.93 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, pentru perioada 2023-

2026 pentru obiectivul Proiect C5-B2.1.a-1580 intitulat 

“Renovare energetică moderată a clădirii Creșa municipală Huși,, accesat in cadrul 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 Componenta 5- Valul Renovarii , Axa 2 - Schema de granturi 

pentru eficienta energetică și reziliența în clădiri publice, operațiunea B.2 -Renovarea 

energetică moderată sau aprofundată a clădirilor publice derulat de Ministerul 

Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației- inițiator primarul municipiului Huși. 

27. Proiect de hotarare nr.94 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși , pentru perioada 

2023-2025 pentru obiectivul ,, Construire Cresa mare, str. Mihail Sadoveanu, nr.1, 

municipiul Huși,, finantat in cadrul Planului National de Redresare și Reziliență -apelul 

de proiecte PNRR/2022/C15/01- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

28. Proiect de hotarare nr.95 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 

- 2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1697 intitulat “Renovarea energetica 

moderata a cladirii C1 aferenta corp C3 din strada Stefan cel Mare care apartine Scolii 

Gimnaziale Ion Creanga Husi” accesat in cadrul apelului de proiecte  

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1,Componenta 5 – Valul Renovarii  - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

29. Proiect de hotarare nr.96 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, pentru perioada 2023-

2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1755 intitulat Renovarea energetică 

moderată a clădirii Corp C1 din strada A.I.Cuza care aparține Scolii Gimnaziale Ion 

Creangă Huși accesat în cadrul PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, Componenta 5- Valul 

Renovării, Axa 2- Schema de granturi pentru eficiența energetică și reziliența în clădiri 

publice, Operațiunea B2; Renovarea energetică moderată și aprofundată a clădirilor 

publice derulat de Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

30. Proiect de hotarare nr.97 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, pentru perioada 2023-

2026 pentru obiectivul Proiect Construire locuinte pentru tineri în Municipiul Huși 

finantat de MDLPA prin PNRR-Componenta 10- Fond Local-COD C10-12-195- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

31. Proiect de hotarare nr.98 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși, pentru perioada 2023-

2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1572 intitulat Renovarea energetica 

moderată a cladirii gradinita cu program prelingit nr.10 Huși accesat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, apelul de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1, 

Componenta 5- Valul Renovarii- inițiator primarul municipiului Huși. 
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32. Proiect de hotarare nr.99 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, pentru perioada 2024-

2026 pentru obiectivul de investiții Realizarea de documentații tehnice pentru asigurarea 

gradului de maturitate a proiectului Eficientizare energetică/modernizare Scoala 

Gimnazială M. Sadoveanu Huși, în vederea accesarii finantarii in cadrul PRNE 2021-

2027- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

33. Proiect de hotarare nr.100 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși, pentru perioada 2024-

2026 pentru obiectivul de investiții Realizarea de documentatii tehnice pentru asigurarea 

gradului de maturitate pentru proiectul Eficientizare energetică/modernizare Liceul 

Tehnologic Ioan Corivan Huși- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

34. Proiect de hotarare nr.101 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, pentru perioada 2024-

2026 pentru obiectivul de investiții Realizarea de documentatii tehnice pentru asigurarea 

gradului de maturitate pentru proiectul Reabilitarea /modernizarea Grădiniței nr.7 Huși- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

35. Proiect de hotarare nr.102 din 18.03.2025 privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, pentru perioada 2025-

2026 pentru obiectivul de investiții Realizarea documentatiilor tehnice la faza Proiect 

tehnic pentru proiectul Proiect integrat de restaurare, consolidare, protecție și conservare 

a Casei Berea - azi Muzeul Eparhial al Episcopiei Hușilor , pentru crearea unei 

infrastructuri moderne , reamenajarea durabilă a zonei, modernizarea cailor de acces, 

reamenajarea durabilă a zonei având ca scop promovarea și valorificarea durabilă a 

patrimoniului cultural local și regional , in vederea accesarii finantarii acestuia in cadrul 

Programului Regional Nord Est 2021-2027, Prioritatea nr.7: Nord-est -O regiune mai 

atractivă- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

36. Proiect de hotarare nr.103 din 18.03.2025 privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, pentru perioada 2025-

2026 pentru proiectul Colegiul Agricol Dimitrie Cantemir Huși -Scoala Europeană 

sustenabilă pentru agricultura viitorului , cod proiect 51 VS 21.12.2023 , finantat din 

Planul National de Redresare și Reziliență, componenta C15.Educație, Reforma 4 

.Crearea unei rute profesionale complete pentru invatamantul tehnic superior, Investitia 

7.Transformarea liceelor agricole in centre de profesionalizare, in cadrul apelului de 

proiecte : Imbunătățirea infrastructurii liceelor cu profil agricol- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

37. Proiect de hotarare nr.104 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, pentru perioada 2024-

2026 pentru obiectivul Realizarea de documentatii tehnice pentru asigurarea gradului de 

maturitate al proiectului Realizare infrastructură educationala pentru invatamantul liceal -

construcția unui corp de clădire (P+1) pe actualul amplasament al bibliotecii Colegiului 

National Cuza Voda Huși in vederea accesarii finantarii acestuia in cadrul Programului 

Regional Nord Est 2021-2027- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

38. Proiect de hotarare nr.105 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, pentru perioada 2024-

2026 pentru obiectivul de investitii documentatii tehnice pentru asigurarea gradului de 

maturitate a proiectului Realizare parc nou in municipiului Huși - Cartier Dric 3 in 



 

11 

vederea accesarii finantarii acestuia in cadrul PRNE 2021-2027- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

39. Proiect de hotarare nr.106 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși , pentru perioada 

2025-2026 pentru obiectivul de investitii Reabilitare Casa Jenica Mitache - Gradinita cu 

program normal nr.4 din municipiul Huși , jud.Vaslui 

 

40. Proiect de hotarare nr.107 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși , pentru perioada 

2024-2026 Program reparatii strazi in municipiul Huși , jud.Vaslui- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

41. Proiect de hotarare nr.108 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși , pentru perioada 

2021-2026 pentru obiectivul de investitii Modernizare prin asfaltare strazi de interes local 

in Municipiul Huși -Program National Anghel Saligny- inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

42. Proiect de hotarare nr.109 din 18.03.2025 privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși , pentru perioada 

2025-2026 pentru proiectul Realizarea unui Parc de Panouri Fotovoltaice in municipiul 

Huși - cod SMIS 315760- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

43. Proiect de hotarare nr.110 din 18.03.2025 privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, pentru perioada 2025-

2026 pentru obiectivul de investiții Extindere retele electrice pe strazile Dosoftei și 

Episcop Grigore Leu din Municipiul Huși- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

44. Proiect de hotarare nr.111 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului actual al municipiului Huși, pentru perioada 

2022-2025 pentru obiectivul de investitii Prelungire strada Dosoftei și legatura cu str. Dr. 

Corneliu Adamesteanu din municipiul Huși, judetul Vaslui- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

45. Proiect de hotarare nr.112 din 19.03.2025 privind aprobarea repartizării sumei de 50,0 

mii lei din bugetul local al municipiului Huși in vederea sustinerii financiare a Centrului 

Judetean de Excelenta Vaslui-Centrul Huși pentru anul 2025- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

46. Proiect de hotarare nr.113 din 19.03.2025 privind constituirea fondului de rezervă 

bugetară la dispozitia Consiliului Local al Municipiului Huși în suma de 20,3 mii lei- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

47. Proiect de hotarare nr.114 din 19.03.2025  privind includerea in bugetul local a sumei 

de 35.400,0 lei, reprezentând cotizatia de membru al Asociatiei Municipiilor din 

Romania, datorată de municipiul Huși , județul Vaslui, pentru anul 2025- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

48. Proiect de hotarare nr.115 din 19.03.2025  privind adoptarea bugetului local pe anul 

2025 si estimat pentru anii 2026-2028- inițiator primarul municipiului Huși. 
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49. Proiect de hotarare nr.116 din 19.03.2025 privind adoptarea bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2025 și estimat pentru anii 2026-2028 al institutiilor publice finantate 

integral sau partial din venituri proprii- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

50. Proiect de hotarare nr.123  din 19.03.2025 privind aprobarea  vânzării   prin licitaţie 

publică a imobilului- teren, în suprafață de 315 mp,  situat în municipiul  Huși, strada 

Huși-Voloseni, nr.3A, aparținând domeniului privat al municipiului Huși, aflat  în 

proprietatea municipiului Huși - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

51. Proiect de hotarare nr.124  din 19.03.2025 privind aprobarea  vânzării   prin licitaţie 

publică a imobilului- teren, în suprafață de 309 mp,  situat în municipiul  Huși, strada 

Huși-Voloseni, nr.1.C, aparținând domeniului privat al municipiului Huși, aflat  în 

proprietatea municipiului Huși - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

52. Proiect de hotarare nr.134  din 21.03.2025 privind aprobarea  vânzării   prin licitaţie 

publică a imobilului - Centrală termică nr.9, situată în strada Lt.Octav Hagiu nr.3, 

aparținând domeniului privat al municipiului Huși, aflat  în proprietatea municipiului 

Huși - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

53. Proiect de hotarare nr.136  din 21.03.2025 privind aprobarea inchirierii catre crescatorii 

de animale din municipiul Husi, a unor suprafete de pajisti, proprietatea privata a UAT 

Husi, judetul Vaslui- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

         54.I.Proiect de hotarare nr.137 din 26.03.2025 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sedintei CL Husi din 27.03.2025) privind  aprobarea darii in folosinta gratuita a ,,Centrului 

multi-functional  din ZUM 3-DRIC,,, catre Asociatia Filantropia Ortodoxă Huși, județul 

Vaslui și Asociația Centrul Diecezan Caritas Iași, județul Iași  - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

   55.Diverse. 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

 

          Domnul consilier Focia Alexandru: Doamna presedinte, va rog sa se noteze ca  

ma voi abține la pct.nr.18 – Proiect de hotarare nr.117 din 19.03.2025 , ca sa evit un 

eventual conflict de interese. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Aveti si dvs. interese acolo? 

Numai Liviu Iacob avea tot timpul interese. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: La ce proiect de hotarare? 

          Domnul consilier Focia Alexandru: La pct.nr.18 - Proiect de hotarare nr.117 din 

19.03.2025, cu preluarea unui contract de concesiune. Una dintre parti este client de al meu. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Am inteles. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Si eu am sa ma abțin la proiectul de 

hotărâre pentru Centrul de Excelenta, alocarea  de bani pentru Centrul de Excelenta, este 

institutie conexa I.S.J.Vaslui. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: La care proiect de hotarare? 

Cel cu alocarea in buget?  

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta:Da. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Deci, doamna nu voteaza  

proiectul cu bugetul, iar domnul Focia nu voteaza proiectul cu preluarea de contract. Nu are 

nici o treaba, dar daca doamna spune ca nu voteaza, sa ramana asa. 
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          1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de  27 februarie  2025  . 

     *A fost adoptat cu  19 voturi pentru). 

 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Trecem la discutarea  

ordinei de zi completata,  dar inainte de asta , va rog sa prezentati avizele pentru proiectele de 

hotarare inscrise pe ordinea de zi completata: 

 Domnul consilier Focia Alexandru: Din partea Comisiei   juridică, de disciplină și 

administrație publică – exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.  

  Doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Din partea Comisiei  de  amenajarea 

teritoriului și urbanism– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.   

 Domnul consilier Boeru Sergiu: Din partea Comisia de buget-finanţe, activităţi 

economice– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.   

     *Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Cu rugamintea ca la  proiectul de 

hotarare nr.85 din 18.03.2025 sa se emita raport  de specialitate din partea Directiei 

Economice. Si mai este la un proiect de hotarare, unde trebuia sa existe raport de 

specialitate de la Directia Economica,  dar cand ajungem acolo. 

     *Doamna jur.Filote Irina – sef Serviciu A.P.L: Sa stiti ca exista rapoartele, le-am 

solicitat de la Directia Economica, uitati-le doamna consilier! 

      *Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Atata timp cat banii 

sunt prinsi in buget, inseamna ca exista acordul Directiei Economice. 

      *Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: A, a fost facut  acuma!? 

  Doamna consilier Chetran Cela Tamara: Din partea Comisiei de învățământ, sănătate, 

activități sportive, activități social-culturale, culte– exista  avize favorabile pentru 

toate  proiectele  de hotarare.    

 Domnul consilier Corjinschi Ioan-Alexandru : Din partea Comisiei  de  agricultură, 

protecția mediului și turism– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de 

hotarare.   

  Domnul consilier  Matei Ionel : Din partea Comisiei  de muncă, familie, protecție 

socială, administrarea serviciilor publice furnizate, proiecte europene și relații 

externe– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.   

 

Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Va multumesc! 

                                              

2. Proiect de hotarare nr.133 din 20.03.2025 privind alegerea  preşedintelui de şedinţă a  

Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru  luna   martie 2025 - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

                Preşedinte de şedinţă a  Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru  luna   

martie 2025  a fost  aleasă  doamna  consilier local  Toma Cătălina-Tania. 

 

3. Proiect de hotarare nr.85 din 18.03.2025  privind aprobarea Planului anual de 

actiune pentru serviciile sociale administrate si finantate din bugetul Consiliului 

local al municipiului Husi pentru anul 2025 - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  
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        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii ,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă 

propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”.  

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 

 

4. Proiect de hotarare nr.90  din 18.03.2025  privind  alocarea sumei de  25.300 lei cu 

TVA, necesara pentru achiziționarea de echipamente suplimentare în vederea 

implementării proiectului ,,Cartea electronica de identitate (CEI) - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania:  supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

 

 

 

 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 

 

5. Proiect de hotarare nr.125 din 19.03.2025 privind  alocarea sumei de  200.385,26 lei  

fără  TVA pentru realizarea de branșamente de apă potabilă și branșamente de 

canalizare menajera in cartierul Dric 3, din municipiul Huși, județul Vaslui- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: La acest proiect de hotarare as vrea si eu sa 

intreb , vad ca raportul de specialitate al Directiei Economice este dat sub rezerva 

“identificarii sursei bugetare prin rectificare”, ori din cate inteleg, aici este din redeventa!? 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Daca ne uitam 

in referatul de aprobare , este facut la data de 18.03.2025, data la care deja era dat bugetul. 

Bugetul era dat in momentul in care a aparut acest proiect de hotarare. Dar vedeti ca este data 

pusa. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Haideti sa va spun un singur 

lucru, sa nu mai vorbim de aceasta redeventa .... 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Dar nu are nici 

o legatura. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Redeventa este o suma de bani 

care intra in bugetul Consiliului Local , investitiile care le fac ei, care spun ca din valoarea 

redeventei, nu este corect, din suma aceea de bani noi putem aloca suma pentru orice, dar o 

alocam pentru extindere sau interventii pe care le au ei pe la apa-canal.Proiectul de hotarare 
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este venit dupa ce a fost dat bugetul, asa cum a spus si doamna Trofin, dar o sa rezolvam si 

asta. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Daca nu mai sunt 

discutii, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 

 

6. Proiect de hotarare nr.130  din 19.03.2025  privind transmiterea in folosinta gratuita 

a unui autoturism Dacia Spring Extreme 65 ce face parte  din domeniul privat al 

Municipiului Husi, catre Direcția de Asistență Socială - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate:: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii ,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă 

propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

 

 

 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 

 

7. Proiect de hotarare nr.132 din 20.03.2025 privind modificarea și completarea  

Hotărârii Consiliului Local al munipiului Huși nr.500 din  23.12.2024  privind  

aprobarea tarifelor de baza lunare pe metru pătrat ce se vor utiliza începand cu 

data de 01.01.2025 pentru închirierea terenurilor și spațiilor din domeniul public și 

privat al municipiului Huși- inițiator primarul municipiului Huși.  

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare?  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Vreau sa intervin eu aici, este o 

greseala in Anexa la proiectul de hotarare, in loc de 80 lei/ora/autovehicul, corect este 80 

lei/lună/autovehicul. Asa este trecut  si in proiectul de hotarare la Art.1. Gresit este in Anexa. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia : Asta am remarcat si noi, am spus si in 

Comisie. 

          Doamna jur.Filote Irina - șef Serviciu A.P.L. din cadrul Primăriei mun.Huși: Aici 

exista de la Directia Economica raport de specialitate pentru acest proiect de hotarare.  

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Asta am remarcat si noi  in Comisie. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Comisiile si-au facut treaba, 

nu asta am vrut sa spun. Greseala a fost cand s-a intocmit proiectul de hotarare. Nu pot sa 

spun nimic doamnei Popa care analizeaza/ citeste toate  documentele ”la virgula”, ca sa spun 

asa. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia : Nu chiar la  toate , domnule primar! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Sunteti extraordinara, sunteti 

cea mai buna consiliera, o felicitate din partea mea!” 
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           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia : ”Lasati ironiile, lasati ironiile, domnule 

pirmar!” De acum nu o sa va mai  atentionez, sa lasam lucrurile gresit, daca este vorba pe 

asa!” 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Da, domnule 

consilier Pascal, va rog! 

          Domnul consilier Pascal Petru: Aici as vrea sa adresez 2 intrebari pentru domnul Cehan 

Mihai , directorul Clubului Sportiv Municipal Husana, daca are un Raport de activitate pe 

anul 2024, si ce obiective importante si-a stabilit?  

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Bun, dar dvs. puteti 

interveni  la proiectul de hotarare urmator de pe ordinea de zi, unde este vorba de 

organigrama si stat de functii, da? 

           Domnul consilier Pascal Petru: Si ca sa merg mai departe, daca are stabilita o suma 

incasata de la inchiriere de la acele spatii, pentru ca face referire la acele valori la care s-au 

ridicat preturile la …. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Este vorba de acele spatii comerciale, ca am sesizat 

acolo. 

            Domnul consilier Pascal Petru:…acele spatii comerciale, si de terenurile care se vor 

inchiria. Grupul de consilier AUR o sa se abțină la acest proiect de hotarare. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Grupul AUR,  vreti sa va 

spun ceva, vreti sa stiti daca are evidentiate si veniturile ….. 

           Domnul consilier Pascal Petru: Da, si veniturile incasate din inchirieri? 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Da, veniturile din inchirieri, ca vad ca 50% 

s-a dat la Primarie. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Am sesizat un aspect, este vorba de spatiile de sub 

tribuna,da, acolo se desfasoara activitate comerciala, se obtine profit. Am remarcat maniera 

arbitrara in care se stabileste pretul, nu este nici un suport, am facut un calcul…. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Este aici in sala domnul 

presedinte al Clului Sportiv si cred ca va poate raspunde. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar nu este numai treaba presedintelui, este o 

chestiune de natura economica, economico-financiara. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Exact. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Cum am stabilit pretul/ora, initial acolo era o eroare 

materiala, am sesizat lucrul asta, 80 lei/ora de parcare autovehicul, dar 80 de lei, noi muncim 

multi si de asta facem si multe greseli!  

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Numai cine nu munceste, nu 

greseste! 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Muncim mult, de asta facem si greseli.Dar cum am 

stabilit 80 de lei/luna? Si pretul /metru patrat la chirie cat era si cat este acuma? Cum s-a 

ajuns la aceste valori? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Era 5 lei, si asta era  de vreo cativa ani. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin Haideti sa facem un calcul, 20 de metri, majoritatea 

spatiile de acolo au 20-30 m, unul vinde termopane, unul vinde  bauturi alcoolice, unul nu 

stiu ce mai face, intrebarea mea este cati bani au adus acele spatii comerciale bugetului local? 

Asta era una din intrebari, si dupa asta, care este suportul, modalitatea de calcul a acestor 

sume, cum s-au calculat  aceste sume  

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Va spun eu, este in functie de 

cerere si oferta.  

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Cerere si oferta, era o batalie acolo pe unul dintre 

spatii, unde era Ion Iacob, era batalie pe spatiul ala! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule consilier, haideti sa 

stabilim 2 lucruri, daca era batalie, crestea pretul! 

          Domnul consilier Boeru Sergiu : Era o batalie psihologica. 
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          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Doamna ec.Trofin 

doreste sa ne spuna cate ceva. 

            D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Numai daca 

se doreste. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin:Desigur, este foarte important punctul dvs. de vedere, 

sunteti economist! 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Vroiam sa 

spun ca toate taxele sunt aprobate in luna decembrie 2024, pentru anul 2025, singura 

modificare fata de luna decembrie 2024 este tariful asta la parcare, si sunt in completare 

ultimele 4 pozitii. Acuma practic  vorbim de o hotarare care este deja adoptata in decembrie 

2024. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Am mai intrebat odata, si am nevoie si de opinia 

colegilor, legata de modalitatea de calcul, daca noi putem calcula taxa pentru parcare, daca 

din punct de vedere legal putem calcula taxa de parcare pentru o suprafata de teren care 

apartine , care este in administrarea Clubului Sportiv Municipal? In aduc aminte, in urma cu, 

in anul 2016, 2015 sau 2016, a mai existat o propunere in Consiliul Local exact in acelasi 

sens. Noi am aprobat-o, dar prefectul de la acea data a invalidat hotararea pe considerentul ca 

nu exista temei legal. Ati analizat acest aspect? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu am modificat in 

Regulament? Daca puneati intrebarea asta la Comisie, probabil vi se raspundea.  

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Am intrebat si la Comisie, dar la Comisie mai 

zambim, mai râdem…. 

          Domnul consilier Focia Alexandru: Probabil ca despre acest subiect ati intrebat in gand 

la Comisie. 

         Domnul conislier Matei Ionel: Probabil la Comisia de buget, nu la Comisia juridica!? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar asta este o sedinta publica, de asta suntem aici, sa 

discutam, sa analizam. Am adresat intrebarea si astept si raspunsul. Daca este legala, 

perceperea unei taxe/loc de parcare intr-o incinta care apartine Clubului Sportiv  Municipal? 

         Domnul Ciupilan Valeriu –Ioan: Pana acuma era o taxa de 39 lei, acuma noi marim 

aceasta taxa la 80 lei/luna/autovehicul. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:S-a incasat vreodata aceasta taxa /loc de parcare? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Bineinteles! 

          Domnul Ciupilan Valeriu –Ioan: Pana acuma  taxa era de 39 lei. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Haideti sa fim seriosi oameni buni!? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Poate dvs. nu ati platit ca 

aveati pile!? Cand va duceati la antrenamente nu o plateati.” 

          Domnul Cehan Mihai – director al Clubului Sportiv Municipal Husana: Planul tarifar 

nu il voteaza Consiliul de Administratie al Clubului  ci il voteazaConsiliul Local Husi in luna 

decembrie pentru anul urmator. Noi am venit cu aceasta crestere a taxei de la 39 lei la 80 de 

lei prin prisma faptului ca li se ofera conditii mai bune si siguranta, in speta: sa montam o 

bariera, sa punem,  niste cartele, sa facem o licitatie, sa delimitam niste spatii care sa fie 

standard, de 3 metri/5 metri,  necesita o anumita intretinere si  niste costuri suplimentare 

aditionale. De aici si diferenta asta de pret de la 39 lei la 80 de lei, care am propus-o si in 

cadrul Consiliului de Administratie, si ulterior am propus-o catre domnul primar si catre 

dvs.Consiliul Local pentru dezbatere si aprobare. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Pana aici este corect, mai departe intrebarea mea este, 

s-au incasat bani in ultimii ani pe loc de parcare? Eu eram zi de zi si ma bateam cu acei care 

parcheaza pe acolo , si cum parcheaza, din motive care tin de organizarea de meciuri, si am 

intrebat mereu, putem sa asiguram, inclusiv  noi doi am discutat aspectul acesta, eu sunt 

intru-totul de acord ca trebuie valorificat acel spatiu in favoarea acumularii unor fonduri la 

bugetul local. Dar am acumulat ceva, am primit ceva la bugetul local de ani de zile? 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Asta tine de 

contabilitatea proprie a Clubului Sportiv. 
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         Domnul consilier Țocu Cătălin: Ati inteles intrebarea, de fapt eu ma uit la dvs. dar de 

fapt il intreb pe domnul Cehan despre acest aspect. Cati bani am obtinut? 

        Domnul consilier Boeru Sergiu: Domnule Cehan, intrebarea este daca s-au incasat bani 

si care sunt intentiile dvs. in legatura cu marirea acestei taxe de la 39 lei la 80 

lei/luna/autovehicul? Care sunt intentiile dvs. viitoare din moment ce ati venit cu propunerea 

de marire a acestei taxe!? 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Daca solicitati 

asta inainte de sedinta , intram pe contabilitatea lor si vedeam care este situatia incasarilor. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu s-a obtinut nici un ban, va garantez eu! 

          Domnul consilier Boeru Sergiu: Lucrurile vor fi rezolvate pe viitor. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Lucrurile se regleaza de astazi!? 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Am inteles, 

domnul consilier Țocu vrea incasarea efectiva a sumelor care s-au facut pana in prezent. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Da, dar ajungem la o alta chestiune, decat sa ajungem 

sa incasam bani de la reprezentantii cluburilor sportive care practica activitate uneori in 

favorarea comunitatii, decat sa percepem taxe de 200 lei, de 400 lei, de 400 lei/ora de 

antrenament pe timp de noapte la baza noua sportiva, este incredibil, este incredibil!  

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule consilier Țocu, va 

rog sa ma credeti, aseara veneam pe intuneric, de la o sedinta, si dl.viceprimar e cu mine, si 

domnul Boeru, in momentul in care am ajuns sus, in Dobrina, ma intreaba Nicu de unde sunt 

luminile acelea puternice? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Si de unde erau oare , domnule primar? De la Stadion, 

de la noua baza sportiva!? Dar stiti ca 2 stilpi de nocturna  nu mai functioneaza de asta iarna? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Stiu, domnule Țocu! Am luat 

legatura cu constructorul, cu cei care au facut instalatia de noctura, ei spun ca este o 

intrerupere intre 2 cabluri, situatia o sa se remedieze. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Unde, cand? 

         Domnul consilier Pascal Petru: Intrebarea este daca s-au incasat bani sau nu s-au incasat 

pe locurile de parcare de la Stadion, pe spatiile din incinta? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu am de unde sa stiu eu daca 

s-au incasat sau nu s-au incasat , solicitati-i domnului director o situatie cu incasarile facute, 

are  o suma in buget din venituri proprii, si probabil este defalcata pe surse de venit.  

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Interesul nostru este sa obtinem bani din fructificarea 

spatiilor de sub tribuna, din locurile de parcare.  

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Stiti foarte bine ca pana nu am 

preluat Stadionul nu platea nimeni nimic, pana am introdus taxele acestea…. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Si cand era Ion Iacob, nu se platea nimic.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu stiu de cand nu se platea, si 

cine nu platea, de cand era sau nu era Ion Iacob…. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: De ce se vinde vin sub tribuna? Se stiu lucrurile 

acestea! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Si eu ce sa fac, sa pazesc 

noaptea Stadionul? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Politia Locala! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: De ce nu ii pazesc pe cei care 

distrug semnele de circulatie, exista 2 politisti locali/tura. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar le-am dat acuma 2 masini de astea ultra moderne, 

electrice, nici macar cu masinile nu ii vedem. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Deocamdata nici nu le-au 

pornit. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu au unde sa le incarce, nu este terminata  statia de 

incarcare. 

         Domnul consilier Boeru Sergiu: Au prize la Politia Locala, pot sa le incarce. 
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          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cătăline, stiti ca la Stadion au 

fost locuri de parcare si totdeauna s-au pus taxe. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:Da, dar nu am incasat-o niciodata acea taxa pe locurile 

de parcare. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Avem un proiect de teren sintetic, pe ala mic. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu ni zic ca nu sunt locuri de 

parcare, dar sunt cheltuieli cu utilitatile pe care Clubul Sportiv sau Consiliul Local nu le poate 

suporta. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Țocu, domnule 

Pascal, va rog sa o ascultati pe doamna ec.Trofin, sa vedeti cat este factur la….!? 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Dar nu legat 

de factura la utilitati, cand s-a solicitat pentru intocmire buget , la venituri proprii dumnealor 

propun “13.730”, dar eu spun ce si-au propus, dar din urma, pot sa merg in contabilitate si sa 

va aduc cat a fost incasare an precedent la venituri proprii. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar voi insista in continuare pentru ca, nu vreau sa ma 

coteze  cineva ca fiind “mincinosul de serviciu” sau ala”care creaza probleme”!? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Avem in contabilitate ceea ce 

solicita domnul Țocu? 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Avem in 

contabilitate, dar in contabilitate este la Clubul sportiv, domnule primar, la noi vedem doar 

suma care s-a incasat. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Cehan, maine 

dimineata vedeti in contabilitatea dvs. ce sume sunt incasate la venituri proprii si din ce este 

alcatuita suma? Le puneti la dispozitia domnilor care solicita, si sa mergem mai departe! 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Deci, inca o data, sunt interesat daca s-au incasat de ani 

de zile, sau nu s-au incasat  aceste sume !? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnul Cehan o sa va puna 

la dispozitie o situatie cu cele solicitate de dvs., o sa vedeti daca le-a incasat sau nu!? 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Multumesc! 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Daca nu mai sunt 

discutii pe baza proiectul, supun la vot  proiectul de hotarare modificat/corectat conform celor 

precizate de domnul primar (in loc de 80 lei/ora/autovehicul, corect este 80 

lei/lună/autovehicul.) Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  - - X 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru - - X 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 
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17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

modificată/corectată  a fost adoptată cu 15 voturi pentru), 4 abținere) – consilieri locali: 

Chetran Cela – Tamara, Donciu George – Răducu, Pascal Petru, Țocu Cătălin. 

 

8. Proiect de hotarare nr.135 din 20.03.2025 privind modificarea organigramei si a 

statului de functii al personalului din cadrul Clubului Sportiv Municipal Hușana 

Huși - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!?  

       Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia : La acest proiect de hotarare, este mentionata 

infiintarea unui post de ingrijitor. In bugetarea postului a fost luata in calcul , ca salariu de 

baza, 4460 lei, desi in grila de salarizare pentru ingrijitor debutant este 3300 lei. 

         Domnul Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Este foarte corect asa! 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia : Poftim? 

         Domnul Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Este  foarte corect 

asa, doamna Popa! 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia : Este corect cu 4000? A luat la gradatia 

maxima. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Va poate da explicatii  

doamna Bahnariu Liliana – Comp.Resurse Umane din Primaria Husi. 

          Doamna Bahnariu Liliana – Comp.Resurse Umane din Primaria Husi: Intr-adevar 

salariul s-a stabilit  in functie de grila de salarizare de la Hotararea nr.34, prin care s-au 

stabilit  salariile pentru Clubul sportiv. Salariul acesta este la gradatia zero. Noi nu stim, dar 

persoana care va veni, care se va angaja, daca se angajeaza, pe ce gradatie va aveni. Noi am 

facut o socoteala la gradatia maxima, la gradatia 5. Este facut un calcul in care s-au trecut toti 

coeficientii de la 0 pana la 5. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia : Bun, dar nu trebuie sa aiba o anumita 

vechime ca sa treaca la gradatia maxima? 

          Doamna Bahnariu Liliana – Comp.Resurse Umane din Primaria Husi: Da, dar este pe 

treapta 1. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Omul asta unde va fi angajat, la Baza sportiva  Dric 

sau la cealalta? 

          Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Husana Husi : La Baza sportiva  noua. 

          Domnul consilier Boeru Sergiu : Postul este de ingrijitor. 

 

 

 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar si la Baza sportiva  noua nu functioneaza o 

multime de lucruri, acuma chiar v-am apreciat, domnule primar, v-am vazut si la televizor, ati 

dat niste premii unor copii, s-a declansat un turneu, da, la posturi locale, am apreciat, domnul 

primar a dat premii unor copii care au participat la turneul asta organizat de Clubul sportiv 

Municipal si ACS Husana Husi, lucru foarte frumos! Dar au venit echipe din Franta, echipe 
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din R.Moldova,  echipe din  alte judete ale tarii noastre, si au constatat ca la noi la Husi este 

foate frig, dar era frig si in interior, nici macar caldura nu le-am putut oferi. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar cand a fost asta? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Weekend-ul trecut. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sistemul de incalzire nu 

functioneaza? 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu functioneaza. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu cred. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Atunci sunt eu un mare mincinos!?” 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Domnilor, va rog, sa 

ne axam pe subiectul proiectului de hotarare, astea pot fi discutate si la Diverse!? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu nu pot sa ma duc ca sa 

cumpar alte calorifere, daca problema este de la ele!? 

         Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Husana Husi :Afara erau 20 de grade, 

nu puteam sa dam caldura cand era cald afara. Era weekend. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:  A functionat vreodata caldura acolo? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnilor, haideti sa discutam 

corect, domnul Cehan care este prezent aici, spune foarte clar, erau 20 de grade afara, si nu 

poate sa cheltuie atatia bani pentru incalzire. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:  Dar uitati-va si vedeti ca era duminica, era un frig si o 

ploaie de ne pișam pe noi! Iar WC-urile sunt defecte, sunt 2 wc-uri defecte, si nimeni nu a 

luat nici o masura!? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Domnule Țocu, nu te supara, 

dar ce vroiai sa fac inventarul eu? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:  Dar suntem impreuna abilitati sa facem lucrul asta, 

suntem impreuna abilitati sa facem lucrul asta! Caldura nu a functionat o zi, un minut! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Va spun, caldura exista, 

racordul la gaz este facut, mai mult de  atat ce pot sa fac!? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:  Cate grade erau duminica? 

          Domnul consilier Boeru Sergiu :Incerc sa gasesc pe telefon, dar presiunea asta este asa  

apasatoare! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Țocu, am contracte 

pe utilitati, gaz, apa, tot ce trebuie. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:  S-a platit pana acuma apa, gaz, acolo! 

           Domnul consilier Boeru Sergiu : Domnule Cehan, aveti vreun interes sa nu dati 

caldura la oameni? 

          Domnul Cehan Mihai – director al Clubului Sportiv Municipal Husana:Este prima oara 

cand aud aceasta discutie. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar noi, doamna Toma, nu am 

fost impreuna la acel meci, eu nu am vazut wc.defecte , decat  o usa care nu stiam de ce nu se 

inchide, era de la un cablu, ceva. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania:Da, am fost la acel 

meci. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Aceste discutii, va rog 

domnilor, sa le purtam la sfarsitul sedintei, la Diverse! Domnule Brînză Andrei – Dan doriti  

sa luati cuvantul? 

         Domnul consilier  Brînză Andrei – Dan: Va multumesc! Eu sunt pentru angajarea unui 

ingrijitor, insa eu nu inteleg un lucru, aici sunt 7 angajati, dintre care: 1 director, 1 consilier , 

1 administrator, 3 muncitori. 

         Domnul Cehan Mihai – director al Clubului Sportiv Municipal Husana: Pot sa va 

explic? 

         Domnul consilier  Brînză Andrei – Dan: Va rog! 
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          Domnul Cehan Mihai – director al Clubului Sportiv Municipal Husana: Sunt 2 angajati 

la Sala de Sport care deserveste vreo 5 institutii de invatamant  din municipiul Husi, sunt 2 

angajati la Stadionul Municipal, unuia dintre ei i-am facut deja delegare pentru Baza noua, 

deci imi mai trebuie inca un om ca sa acopar intregul interval orar. Daca cineva vrea sa 

inchirieze de la orele 18,00-19,00, eu pot sa asigur punctual doar 8 ore. Asta este motivarea. 

            Domnul consilier  Brînză Andrei – Dan:Intrebarea mea era daca intr-o organigrama cu 

7 oameni, avem nevoie si de un director, si de un administrator, si un consilier ? 

          Domnul consilier Boeru Sergiu : Doriti sa stie ce face fiecare? 

          Domnul consilier  Brînză Andrei – Dan: Exact! 

          Domnul Cehan Mihai – director al Clubului Sportiv Municipal Husana: Nu eu am luat 

aceasta hotarare, haideti sa ne intelegem, eu am venit sa vorbim despre acest post, alte 

probleme  le putem discuta ulterior, haideti sa discutam despre postul respectiv, haideti sa 

discutam despre ce aveti dvs. pe ordinea de zi, deja sunt intrebari care nu au nici o legatura cu 

ordinea de zi. 

        Domnul consilier Pascal Petru : Ba da, au legatura, stati zi de zi acolo, si au legatura cu 

tot ce tine de Clubul sportiv. 

        Domnul consilier Boeru Sergiu: Doamna presedinte, daca imi dati voie si mie!? 

Domnule Cehan, avem rugamintea ca timp de cateva secunde sa explicati  domnului consilier 

Brînză, si tuturor de aici, ce face acest administrator, ca suna pompos ca si denumire, dar ce 

face acest administrator, ca nu este administratorul clubului!? 

          Domnul consilier Pascal Petru: Si consilierul!? 

          Domnul Cehan Mihai – director al Clubului Sportiv Municipal Husana: 

Administratorul, impreuna cu cei 3 muncitori, din care unul necalificat, au toti “sub salariul 

minim”. 

          Domnul consilier Boeru Sergiu: Dar este administratorul cui? 

          Domnul Cehan Mihai – director al Clubului Sportiv Municipal Husana: Ce inseamna 

“sub salariul minim”, dar vreau sa termin, sa vedem ce salariu brut, da? Trec de 4050 lei doar 

prin prisma faptului ca au  gradatie,  aceeasi vechime, si au 4100-4200 lei. Asta, ca si fapt 

divers, sa vedeti cam cat au salariile. 

           Domnul consilier Boeru Sergiu:Brut? 

           Domnul Cehan Mihai – director al Clubului Sportiv Municipal Husana: Au in jur de 

2000 si ceva  de lei “in mana”, iau mai putin decat femeia de serviciu. 

          Domnul consilier Boeru Sergiu: Bun, dar administratorul al cui este, ca nu este al 

Clubului!? 

          Domnul Cehan Mihai – director al Clubului Sportiv Municipal Husana:Adminitratorul 

este al Salii de  Sport  si al Stadionului. 

          Domnul consilier Boeru Sergiu:Asa, trebuia sa spuneti de la inceput! 

          Domnul Cehan Mihai – director al Clubului Sportiv Municipal Husana: Va pot pune la 

dispozitie date  si despre consilier, va stau la dispozitie cu toate informatiile pe care le doriti, 

si maine, si poimaine, cine doreste, ma gaseste la Club! 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Daca nu mai sunt 

discutii, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  - - X 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 
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8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru - - X 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

modificată/corectată  a fost adoptată cu 15 voturi pentru), 4 abținere) – consilieri locali: 

Chetran Cela – Tamara, Donciu George – Răducu, Pascal Petru, Țocu Cătălin. 

 

9. Proiect de hotarare nr.131 din 20.03.2025  privind modificarea şi completarea 

Inventarului  bunurilor mobile şi imobile care aparțin domeniului privat  al 

municipiului Huși -  inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 
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18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 

 

10. Proiect de hotarare nr.86 din 18.03.2025   privind  însuşirea de către Consiliul Local 

al municipiului Huși a completarii  inventarului bunurilor imobile si mobile care 

aparţin domeniului public al municipiului Huşi - inițiator primarul municipiului 

Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii,trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 

 

11. Proiect de hotarare nr.87 din 18.03.2025 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 79846 în 2 loturi distincte, teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 3 - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, spuneti, domnule consilier Pascal!? 

           Domnul consilier Passcal Petru: Acest teren de 972 mp s-a dezmembrat in 2 loturi , 

unul de 305 mp, altul de 667 mp. Era corect ca terenul de 972 mp sa il fi dezmembrat in 3 

loturi , sa ramana  disponibil pentru a fi dat in folosinta altor tineri.  

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Terenurile sunt deja date, 

trebuie facuta numai dezmembrarea. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sunt loturi de teren date 

tinerilor sub 35 de ani, in baza Legii nr.15/2003, terenurile sunt date, s-au tot facut 

dezmembrari pentru ca la un moment dat nu se solicita dezmembrare cadastrala, dar de la un 

anumit prefect, nu mai stiu care, s-a solicitat sa se faca dezmembrari, s-au facut, dar aceste 

dezmembrari nu se fac acuma decat in baza solicitarii pe care o fac dumnealor. Normal, 

trebuia sa faca cereri toti cei care isi fac casa. 

         Domnul consilier Pascal Petru: Este unul cu 305 mp, si unul cu 667 mp. Sa inteleg ca si 

acel teren de 667 mp se va dezmembra? 

        Domnul consilier Matei Ionel: Urmeaza se fie dezmembrat, trebuie facute cereri de catre 

cei care le detin. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Pai nu se fac mai multe cheltuieli? Asta este problema. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  proiectul 

de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 
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12. Proiect de hotarare nr.88 din 18.03.2025 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 78605 în 4 loturi distincte, teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 2 - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Au fost mai multe discutii legate de aceste 

terenuri care se dezmembreaza, ce am notat eu aici, ca a fost atribuit in 2009, si ca au trecut 

vreo 16 ani de atunci. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna Popa, va dau 

raspunsul, stiu ca ati mai ridicat problema, astept macar un post sa fie ocupat la arhitect sef 

sau la sef serviciu urbanism, o sa mergem impreuna pe teren, chiar si cu o echipa formata din 

consilieri, va trebui sa initiem o hotarare pentru cei care au constructii, ca ma uit in fiecare zi, 

si lucrarile pe acele centuri  nu mai pot sa fie continuate, si sa vedem in ce baza le putem 

ridica. Ei au obtinuta autorizatie de construire la o data de, au fundatie turnata, iar eu daca 

vreau sa va duc sa o distrug, imi trebui cadru legal. Nu stiu daca prin hotarare de consiliu 

local pot sa ma duc sa stric acea fundatie care  este deteriorata, sa nu fiu dat in judecata apoi 

de catre cel care a facut investitia. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Domnule primar, toate aceste conditii sunt 

trecute in contractul de concesiune. Nu trebuie sa inventam apa calda. Este mentionat foarte 

clar termenul in care trebuie sa obtina autorizatia de constructie, si termenul in care trebuie sa 

realizeze . 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Va pot sa exemple,da, va pot 

sa exemple, au fost situatii in care a fost numarul cadastral blocat , mi-a trebuit un timp si mie 

sa inteleg ce inseamna asta, si au stat 2 ani si au asteptat ca sa primeasca de la Oficiul de 

cadastru un raspuns , pentru ca era un dosar in lucru care nu era gata. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Daca imi permiteti? 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Numai putin, domnul 

consilier Brînză doreste sa ia cuvantul, si apoi va dau cuvantul dvs.! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:Da, multumesc! 

         Domnul Brînză Andrei – Dan: Domnule primar, aveti perfecta dreptate, daca nu se 

poate face, daca  Consiliul Local nu poate face un  regulament, prin care cineva s-a apucat si 

a facut o fundatie, adica 10% din casa, sa poata sa vanda acea fundatie… 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: El poate sa vanda, dar noi apoi 

concesionam terenul celui care a cumparat fundatia. Asa se procedeaza acuma. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dvs. sunteti mai nou in sedinta 

CL, dar doamna consilier Popa a ridicat de mai multe ori aceasta problema in sedintele de 

CL, dar am avut cazuri in care cetateanul vinde o bucata partial cu act notarial, o fundatie, un 

perete, cat a putut ridica pana la momentul instrainarii, motivatia este simpla, eu pot sa ii 

inteleg, in “2000X” cand au primit lotul de casa , erau angajati la SC Gartek, sa dau un 

exemplu, sau la SC Carmens, intre timp SC a inchis poarta, omul a ramas fara niste bani, nu 

mai poate continua lucrarile, ar lua un credit bancar, acum neamaivand serviciu, nu are cu ce 

plati rata, ma duc sa ii dau in cap, sa ii iau investitia de acolo? Totusi, suntem oameni! Nu 

sunt unul din acei care executa, sau nu sunt groparul societatilor comerciale! Trebuie sa ii 

inteleg, oamenii au probleme, neajunsuri, nu s-au putut incadra in termenul pentru a finaliza 
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lucrarile de constructive, din diferite motive, si am aici 2-3 avocati, 4, imi cer scuze, pot sa 

ma duc sa ii spun omului, trebuie sa am un cadru legal, ca ala ma da in judecata, domnule am 

facut numai fundatia, nu am avut bani sa continui! 

          Domnul consilier Focia Alexandru : Domnul consilier Brînză Andrei – Dan vrea sa 

sesizeze un aspect, atunci cand am dat terenul cu destinatie speciala pentru tineri, cand il 

vindem altuiva, sa ii punem o conditie, sa il vindem cuiva care indeplineste aceleasi criterii, 

sa aiba varsta sub 35 de ani. Asta vrea dumnealui sa spuna. 

            Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Nu putem impune unui 

proprietar cui sa vanda constructia/fundatia respectiva. Asta este si motivul pentru care noi, in 

urma vanzarii constructiei, indiferent la stadiul la care se afla, nu putem sa dam terenul in 

folosinta gratuita in continuare, si atunci il concesionam. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Este  musai sa reglam lucrul acesta, sunt de acord cu 

ce a spus domnul consilier Brînză, si am mai spus-o si in sedinta trecuta, este musai, ca apar 

tot felul de inadvertente, iar una dintre ele am dedus-o urmare discutiilor din consiliul local, 

cu 2 sedinte in urma, o doamna, Gavrila, Gavrilas, imi scapa numele acuma, mi-a sesizat o 

situatie pe care eu am expus-o aici, i s-a atribuit un lot de teren, a discutat cu domnul Ailenei, 

care era arhitect sef la acea data, i-a predat lotul de teren pe care se afla o fundatie, si nimeni 

nu revendica acea fundatie, s-a apucat femeia de construit, si apoi a venit proprietarul 

fundatiei. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Este exact ce spuneam mai 

devreme.  

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Exact, de asta spun, este necesar sa reglam odata 

pentru totdeauna situatiile acestea, si cum putem sa o facem, prin regulamentele astea de care 

noi vorbim si nu mai facem nimic, la naiba, ca nu ne mai intalnim, nu mai vrem, discutam 

politic, nu ne agream! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule consilier,daca vreti 

sa ne intalnim, ne intalnim, dar nu lasati totul numai pe baza unora sau altora. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar nu ma las pe baza nimanui, eu tot propun… 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Haideti sa facem propuneri de 

modificare a Regulamentului de inchiriere, de dare cu titlu gratuit, haideti sa facem, sa le dam 

sa le interpreteze si juristii Primariei, sa puna secretara  viza, sa facem un proioect de 

hotarare. Dar daca le discutam numai de dragul sa ramana discutate!? 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Discutam tocmai pentru ca vrem sa schimbam ceva. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Si ca sa va dau raspunsul si cu 

d-na Gavrilita, ca m-am dus si eu dupa aia, s-a facut o inventariere ca urmare a celor 

solicitate de mine, si fundatia nu se vedea de buruieni. Si va mai spun ceva, nu stiu daca toti 

de aici stiu, dar sunt toate conditiile sa locuiesti in cartierul ala, da? 

           Domnul consilier Țocu Cătălin:Asa este! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:S-au construit case frumoase, 

si cand treci pe langa o casa , si vezi langa o curte plina de gunoaie, nu o curte, un loc plin de 

gunoaie, si este o fundatie pe el, ce faci? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Il pui sa desfiinteze fundatia, daca nu mai 

are cum sa termine casa.  

 

 

 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dati-mi cadrul legal! 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Exact asta scrie in contractul de concesiune, 

domnule primar! Haideti sa ne uitam in contractul de concesiune, asta scrie! 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Da, domnule consilier 

Bobârnat!? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Referitor la necesitatea unui Regulament , eu cred ca 

nu este cazul, pentru ca un Regulament nu produse efecte juridice obligatorii. Lucrurile astea 
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trebuie prevazute in contract, inafara de cele  care deja sunt,  daca noi apreciem ca mai pot 

interveni situatii pe care sa le reglementam, sa le introducem in contract pe baza… 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Ca sa le introducem in 

contract, trebuie modificat contractul, ceea ce inseamna ca trebuie aprobarea Consiliului 

Local, si trebuie trecut direct in Regulament.  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar putem face si un act aditional la contract. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu stiu daca putem face 

numai un act aditional la contract. Trebuie facut un proiect de hotarare de modificare a 

contractului care a fost aprobat de consiliul local in data de…. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Asa se procedeaza, din punctul meu de vedere, nu 

prin regulament. Trebuie  introdus un act aditional in care sa prevedem eventuale situatii… 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Orice modalitate este viabila. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu pot sa ma duc sa demolez, 

asa, de capul meu, fara un temei legal, ca ma da in judecata, nu am bani sa pierd prin procese, 

ca am mai pierdut procese, stiu ce inseamna! 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Domnule  primar , considerati  constructie 

o fundatie sau o galeata de beton aruncata acolo, asa, pe un teren? Constructia trebuie sa aiba 

pereti in picioare, macar peretii sa fie, asta este o constructive. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Ideea este in felul urmator, 

haideti sa facem o propunere, intr-o Comisie, oricand, eu o dau la juristi, modificam 

contractul si in urmatoarea sedinta o rezolvam! 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Cu aprobarea hotararii, atat! 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Daca nu mai sunt 

discutii, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru), 1 abținere) – consilier local Popa Cătălina –Eugenia. 

 

13. Proiect de hotarare nr.89  din 18.03.2025   privind  aprobarea  vânzării unei locuinte 

tip A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea Consiliului 

Local nr.102/23.03.2023 , modificat prin Hotararea Consiliului Local nr.191 din 
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27.04.2023 și Hotărârea Consiliului Local nr.91 din 29.02.2024 , catre dnul  Liciu 

Claudiu-Narcis , titular al  contractului de inchiriere nr.23080 din 17.10.2018 - 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 

 

 

 

 

 

14. Proiect de hotarare nr.119 din 19.03.2025 privind aprobarea vânzării  

apartamentului   aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în 

str.Calea Basarabiei, nr.90, bl.B2, sc.B, et.1, ap.14, către actualul chirias, dnul 

Eracle Cosmin-Constantin- inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 
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 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 

 

15. Proiect de hotarare nr.120 din 19.03.2025 privind aprobarea  vânzării imobilului-

garsoniera  situat în  municipiul Huşi, str.1 Decembrie, nr.47, bl.Recon,  et.3, ap.50, 

aflat in proprietatea municipiului Huși, către Ane Lenuta, actualul  chiriaş - 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate:: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la 

acest proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii trecem la vot. 

              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr. crt.  PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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Numele şi prenumele consilierului local  

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 

 

16. Proiect de hotarare nr.121 din 19.03.2025 privind aprobarea vânzării  

apartamentului   aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în 

str.Piața Victoriei, nr.3, bl.B2, sc.A, et.3, ap.4, către actualul chirias, dnul Nastasă 

Marius- inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

 

 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan 
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 
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8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul consilier local Ciupilan Valeriu –Ioan nu și-a exprimat votul, 

nu se afla în sala de ședință. 

 

17. Proiect de hotarare nr.122 din 19.03.2025 privind emiterea unui aviz de principiu în 

vederea vânzării imobilului – apartament,  aparținând domeniului privat al 

municipiului Huşi, situat în str. Schit, nr.6, bl.H4, sc.D, parter, ap.50, către actualul 

chiriaș, domnul  Buraga Petru - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan 
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 
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16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul consilier local Ciupilan Valeriu –Ioan nu și-a exprimat votul, 

nu se afla în sala de ședință. 

 

18. Proiect de hotarare nr.117 din 19.03.2025  privind preluarea contractului de 

concesiune nr. 30030 din 12.10.2023 pentru terenul in suprafață  de 3.353 mp, 

aparținând domeniului privat al municipiului Huși, aflat în proprietatea 

municipiului Huși,situat pe strada Dosoftei, nr.5 - inițiator primarul municipiului 

Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare?  

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Eu ma abtin aici, am interese. 

        Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: As vrea sa va intreb, am asistat la inceputul 

anului la mariri de taxe,  inflatia a crescut, cresc toate, acuma noi , Primaria concesioneaza un 

teren de 3353 mp catre o societate , pentru 50 de ani, cu o suma fixa.  

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Se actualizeaza. 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Se actualizeaza cu rata inflatiei. 

        Domnul consilier Focia Alexandru : La 01 ianuarie se actualizeaza cu rata inflatiei. 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Acest contract de concesionare a fost 

incheiat in anul 2023, in luna octombrie, in luna oct.2023, pentru o constructie hala reparatii 

auto. Au fost concesionate 2 terenuri, celalalt de 3354 mp, odata. S-a obtinut o autorizatie de 

constructie pe data de 19.12.2024, autorizatia a fost data pentru o platforma  betonata. Daca 

asta este constructie, sa imi fie cu iertare!? Autorizatie data pentru platform betonata. Care 

era conditia pentru care a fost atribuit acest contract de concesiune? Reparatii, adica 

infiintarea unei societati, sau dezvoltarea unei societati comerciale, nu se dau suprafete atat 

de mari fara sa urmarim un obiectiv , realizarea unui obiectiv economic. Astea au fost si 

argumentele la momentul respectiv , cand am ridicat in acea sedinta, am ridicat problema, ca 

sa nu se mai dea concesiuni pe 49 de ani, si sa ne trezim dupa nu stiu cati ani ca nu am facut 

nimic, sau face o platforma, sau face o fundatie, pe care nu o finalizeaza, o vinde, si acum 

vedem ca s-a dat autorizatie din Primarie, document  oficial, pentru platforma  betonata, de 

10.500 lei, asa, o luna mai tarziu, omul spune, societatea, ca este vorba de o societate, mi-am 

notat numele aici, ca nu stiu pe de rost, “StefCris Rapid Tour ”SRL, nu mai stiu, asa, nu a 

facut nimic pana acuma, si a facut in regie proprie o platforma  betonata de 10.500 lei, 

procesul verbal de receptie spune ca este constructie speciala, desi autorizatia de constructie 

nu prevede altceva, decat platforma  betonata. Ori, intreb si eu, personalul, Executivul 

Primariei, domnul primar, doar ati semnat autorizatia de constructie, sau certificatul de 

atestare, cum este posibil sa dam in concesiune atatia metri pastrati , mii de metri patrati, 

pentru o platforma betonata de 43 mp, situata  undeva cum s-ar spune “in fundul curtii”, aici 

este strada si exact pe partea cealalta, este facuta acolo o bucatica de platforma, si facem act 

de vanzare cumparare….” 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Imi dati voie sa va raspund? 

       Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Nu am terminat, domnule primar, pentru ca 

este revoltator ceea ce se intampla! Din acest motiv nici nu mai are rost sa ma mai opun la ala 
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care are 300 de mp si nu si-a construit in nu stiu cat timp casa, cand eu vad ca aici jonglam cu 

mii de metri patrati. Asta este jonglerie, nu este altceva! Eu din Primarie, cand ma uit si vad 

ca este un contract de 3353 mp si eliberez  autorizatie pentru o platforma de 43 mp, deci  

nimic altceva,  nu o magazie, nu, nu, o platforma betonata…. 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna Popa, ati fost 

acolo? 

             Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:…si vinde imediat , imediat se elibereaza 

certificatul de atestare, imediat se fac documentatiile la cartea funciara, imediat se si vinde, 

chiar exista suspiciuni …. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: Ne puteti spune si noua despre cine este vorba? 

            Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu stiu, chiar nu stiu, de unde sa stiu? 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: Chiar nu stiti? 

            Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dar niste “guri mai  rele” mai vorbesc 

niste chestii ! 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sunt 2 societati diferite, care 

au participat la concesionare… 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Dar nu se poate asa ceva, eu cunosc o 

persoana care de trei ani de zile nu reuseste sa-si termine casa pentru ca nu s-a facut alipirea 

unui teren, dintr-o eroare a Primariei, nu din cauza lui, ci dintr-o eroare a Primariei , este oprit 

sa isi termine locuinta pentru ca nu se face alipirea terenului respectiv.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, pot sa 

va pun o intrebare, v-am ascultat, chiar daca  eram dincolo…. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Si, numai putin, in actul de vanzare-

cumparare este trecut ca mandatar sau reprezentant al societatii, o persoana cu numele 

“Ceicovchi”, in actul de vanzare –cumparare asa este trecut, “Ceicovchi”, “Ceicovchi”, in 

contractul  de vanzare –cumparare. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Este o eroare fata de personalitatea… 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Doamna consilier Popa, imi 

dati voie sa va explic, v-am ascultat de cate ori ati repetat, ma credeti ca nu am trecut pe 

acolo sa vad despre ce este vorba, este o suprafata care este cu piatra sparta, este vorba de o 

platforma  “constructie speciala” in vederea unei hale care ii trebuie constructorului acolo, iar 

ma departe, ce au vandut, ce nu au vandut, de ce au vandut, nu este treaba mea. Dar va pun o 

alta intrebare, care eram dincolo, si mi-ati spus 49 de ani, dar au incerc , stiu ca presa va da 

acest lucru, daca nu imi iese o sa cad mincinos, eu incerc  sa aduc un investitor , pe o 

suprafata de vreo 4-5 hectare, in vederea construirii unei fabrici, etc… care nu sunt la ora 

actuala  componentele foarte clare. Daca eu o dau pe 5 ani, sau pe 10 ani, nu vine, si in speta 

va pot spune si despre ce este vorba, sper, este vorba de construirea unei fabrici  in vederea 

realizarii de baterii pentru panourile fotovoltaice  de  acumulatori, dar nu vreau sa va spun 

mai mult  ca s-ar putea sa o duca altii mai repede  inaintea mea. Singura mea teama este cu ce 

ii aduc de la Bucuresti....” 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Domnule primar, intrebarea are legatura cu 

acest proiect? Se face aici? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu , are legatura cu 50 de ani, 

cu 40 de ani, cu 3 ani, cu 10 ani, cu 5 ani, in conditiile in care astazi…. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Daca se face o concesionare corecta, 

domnule primar! Se vine cu documente care imi demonstreaza ca este firma … 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: De astazi nu dam concesiuni 

decat pentru 1 an, da? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Nu dam 2 terenuri a cate 3500 mp fiecare, 

in aceeasi sedinta, domnule primar! Pot sa pun pariu, ca cele 2 firme, una care a luat suprafata 

de 3354, si celalalta care a luat 3353 mp, s-au licitat reciproc. Eu sunt convinsa ca asa s-a 

intamplat!” 
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        Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: M-am uitat la urmatorul proiect de hotarare, in 

care se scoate la licitatie 300 mp, cu 2000 de lei, si practic este o diferenta, socotind la mp, 

este dublu, de 2 ori si, dar ne puteti spune cine a stabilit  preturile acestea la concesiune? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Consiliul Local. 

        Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Pentru 300 de metri pentru o casa…. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Diferente sunt pentru 

destinatie, zona in care se afla terenul. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu             - X - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan             - X - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta            - X - 

6.  Chetran Cela - Tamara  - - X 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian             - X - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  - - X 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru - - X 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia            - X - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Proiectul de hotărâre nu a 

trecut.  Au fost exprimate 9(nouă) voturi pentru), 5(cinci) voturi împotrivă, 5(cinci) abțineri. 

 

19. Proiect de hotarare nr.118 din 19.03.2025 privind aprobarea concesionării directe a 

unei  suprafeţe de teren de 301 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului 

Huşi, aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat în Cartier Dric 3,  strada  Ioan 

G.Vantu, nr.15 - inițiator primarul municipiului Huși. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare?  
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       Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Aici este o constructie realizata in procent 

de 5%. Cum adica, constructie  realizata 5%? Imi pare rau, dar eu cred ca este vorba de o 

bataie de joc fata de terenurile din Primarie! Ma scuzati, fata de terenurile din Municipiul 

Husi!” 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

                    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  - X - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - X - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru - X - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 15 voturi pentru), 3 voturi împotrivă) - Chetran Cela – Tamara, Donciu George – 

Răducu, Pascal Petru, 1 abținere) – Cocuz Adrian. 

 

20. Proiect de hotarare nr.126  din 19.03.2025 privind  aprobarea inscrierii sumei de 

250.000,00 lei, ca cheltuiala neeligibila in cadrul proiectului “Reabilitarea, 

modernizarea şi echiparea infrastructurii educaţionale pentru corp clădire C1 al  

Colegiului Agricol Dimitrie Cantemir“ SMIS 324965- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, domnule consilier Țocu Cătălin? 

         Domnul  consilier Țocu Cătălin: Vroiam sa il laud, sa il apreciez pe colegul nostru, 

domnul consilier Pascal Petru, care a cules materialul, s-a informat,….  
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         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania:Felicitari, domnule 

consilier Pascal! 

           Domnul  consilier Țocu Cătălin: ….si de asemenea, sa ii multumim domnului primar 

ca a pus in final ….. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Alo, trebuie sa intelegi foarte 

bine,deocamdata multumesc pentru felicitari, dar am o problema, stii care este problema, nu? 

            Domnul  consilier Țocu Cătălin: Nu are finantare? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am reusit  de la Consiliul 

Judetean, la intocmirea bugetului, sa imi dea acesti bani. 

          Domnul  consilier Țocu Cătălin: Asta este un lucru bun! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, nu, ca am mai vazut astazi 

un articol intr-un ziar, ca dam 35.000 lei cotizatie la AMR. Dar ce se intampla, haideti sa va 

dau un raspuns, …. 

           Domnul  consilier Țocu Cătălin:V-ati suparat din nimic, ati citit un lucru intr-un ziar!? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…nu, nu,  m-am saturat,dar 

vroiam sa ii raspund acelui ziar , daca nu aveam informatia AMR-ului de cum se va intocmi 

bugetul, nu puteam sa fac acel memoriu, in care  am mai primit vreo 6 mil.lei in plus. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Daca nu mai sunt 

discutii, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru). 

 

21. Proiect de hotarare nr.127  din 19.03.2025 privind aprobarea inscrierii sumei de 

57.510,05 lei ca cheltuiala neeligibila in cadrul proiectului “Reabilitarea, 

modernizarea şi echiparea infrastructurii educaţionale pentru corp clădire C1 al  

Colegiului Agricol Dimitrie Cantemir“ SMIS 324965- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!? 

          Doamna  consilier  Popa Cătălina –Eugenia: Daca se poate, sa ni se dea niste explicatii, 

de ce initial nu a fost prinsa in proiect suma, si dupa ce s-a finalizat, s-a… 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cand s-a depus proiectul , 

Liceul Agricol avea grup sanitar, am mai discutat problema asta  intr-o alta sedinta,cei de la 

DSP, mi-au cerut WC-uri la etaj, si in conditiile acestea loc pentru cabinetul medical nu mai 

era, si au spus ca ne ofera spatiu in corpul de la biblioteca, dar corpul de la biblioteca nu 

corespunde, si acesta trebuie reabilitat astfel incat sa corespunda cabinetului medical, trebuie 

sala de asteptare, sala de tratament, sala de consultatii, wc pentru doctori, wc pentru elevi. 

Am mai explicat odata asta! 

          Doamna  consilier  Popa Cătălina –Eugenia: Am inteles! 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Daca nu mai sunt 

discutii, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 17 voturi pentru). Domnii consilieri locali Bîrsă Ștefan – Andrei și Țocu Cătălin nu și-au 

exprimat votul, nu se aflau în sala de ședință. 
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22. Proiect de hotarare nr.128  din 19.03.2025 privind aprobarea inscrierii sumei de 

72.000,00 lei ca cheltuiala neeligibila in cadrul proiectului “Regenerare cartier Corni 

din municipiul Husi prin realizare/dotare infrastructura educationala pentru 

educatia prescolata si modernizare spatii publice urbane”SMIS 325571 - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare?  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Este vorba de suma pentru care 

au fost aduse doamnele educatoare si parintii aici in sala. Ca sa intelegeti de ce au venit! 

Sumele sunt bugetate. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 17 voturi pentru). Domnii consilieri locali Bîrsă Ștefan – Andrei și Țocu Cătălin nu și-au 

exprimat votul, nu se aflau în sala de ședință. 
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23. Proiect de hotarare nr.129  din 19.03.2025 privind  acordul  de  achiziții   bunuri și 

lucrări finanțate din  Cota de dezvoltare  aferente  anului 2025,  al operatorului de 

apă și canal – SC AQUAVAS  S.A. Vaslui, sucursala Huşi - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

24. Proiect de hotarare nr.91 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului husi, 

pentru perioada 2023-2026 pentru obiectivul Proiect Dotarea cu mobilier , materiale 

didactice și echipamente digitale a unitatilor de invatamant preuniversitar și a 

unităților conexe din municipiul Huși cod F-PNRR- Dotări- 2023-1191- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Din ceea ce am vazut in material, termenul 

limita de realizare al acestui obiectiv a fost 31.12.2024, si nu am gasit nimica anexat din care 

sa rezulte ca s-a prelungit. 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Dintr-o 

eroare regretabila, unde am scris contractul, normal, suntem responsabili, nu puteam sa trec 

un contract de finantare depasit in buget, este un act aditional semnat la contract cu termen 

30.09.2025. Pe langa asta, din valoarea totala a bugetului, de “5.962.000”, s-au facut un 

numar de 4 contracte cu “2.037.000”, 1 contract de “2.400.000” este in forma finala, da, 

domnule Dumascu? La unul din contracte este doar  “1.140.000”, ar insemna depuneri data 

de 28, domnule Dumascu, da? 

          Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Sunt 2, una pe data de 28, si una 

pe data de 04 aprilie. 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Deci, totalul 

contractat + cele aflate in curs de achizitie, termen de finalizare cat mai curand, s-ar acoperi 

contractarea pe intregul buget aprobat. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Dar vad ca aveti alocata o suma de “3.154” 

in anul 2026. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Da, asa este, pentru ca, da, asa este, dar asta 

nu este nici un fel de problema, sa vin cu actualizare la creditele de angajament, cand am 

scris 2026, la momentul respectiv  nu detineam informatii mai clare, ca totul se poate 

intampla de la o zi la alta, vizavi de parcurgerea termenilor licitatiei, si daca, da, asa am scris. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Scoala nr.1 , unde sunt in Consiliul de Administratie, 

intreaba permanent la sedinte, in ce stadiu se afla procedura de achizitionare a mobilierului? 

Inteleg ca s-a semnat contractual, licitatia pe data de? 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Licitatia mai 

este pe IT, pe materiale  didactice, si pe acel atelier…. 

           Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Astea pe care le avem acuma. 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:La ce scoala 

ati intrebat? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: La Scoala nr.1,da, mobilier, materiale  didactice, 

echipamente. 

          Domnul consilier Matei Ionel : Si centrala? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Centrala este separat, nu este prin PNRR. 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Deci, sunt 

cele 3 contracte la care am facut referire, restul, sunt toate facute , daca m-ati fi intrebat… 

           Doamna consilier Patrașcu Luiza: S-au  achizitionat, o parte din obiectele de IT au 

ajuns deja in institutiile de invatamant. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: S-au achizitionat? 

            Doamna consilier Patrașcu Luiza: S-au  achizitionat, au ajuns si in institutiile de 

invatamant. Au ajuns ieri la Scoala nr.1, la gradinite,  
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           Domnul consilier Bobârnat Radu: Am avut sedinta acum 2 saptamani si mi s-a spus ca 

nu au ajuns. 

           Doamna consilier Patrașcu Luiza: Ieri au ajuns. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Si mobilierul, si celelalte? 

           Doamna consilier Patrașcu Luiza: In aprilie. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Se face licitatia? 

           Doamna consilier Patrașcu Luiza: Nu, nu, se aduce. 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Se aduce, cu 

detaliere pe perioade. 

           Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Am inteles, noi cand facem 

licitatiile, nu este numai pentru o scoala anume,  in licitatie scriem “achizitie mobilier unitati 

scolare”, se face pentru toate unit.scolare. Dvs. ati intrebat pentru o anumita scoala. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Pentru Scoala nr.1. 

            Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic:Pentru achizitia de mobilier este 

semnat contractul , dar are un termen de livrare. 

            Doamna consilier Patrașcu Luiza: Termenul de livrare este luna aprilie. 

            Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Sunt incheiate contractele, doar 

trebuie sa apara. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Luna aprilie, da? 

            Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Are un termen de livrare. 

            Doamna consilier Patrașcu Luiza: Unitatile scolare au fost informate, si trebuie sa 

punem la dispozitie spatiile pentru depozitare. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Daca nu mai sunt 

discutii pe marginea proiectului de hotarare, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă 

propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 
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25. Proiect de hotarare nr.92 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși, 

pentru perioada 2023-2026 pentru obiectivul Proiect BiblioHub Vaslui- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

26. Proiect de hotarare nr.93 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, 

pentru perioada 2023-2026 pentru obiectivul Proiect C5-B2.1.a-1580 intitulat 

“Renovare energetică moderată a clădirii Creșa municipală Huși,, accesat in cadrul 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 Componenta 5- Valul Renovarii , Axa 2 - Schema de granturi 

pentru eficienta energetică și reziliența în clădiri publice, operațiunea B.2 -Renovarea 

energetică moderată sau aprofundată a clădirilor publice derulat de Ministerul 

Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației- inițiator primarul municipiului Huși. 
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 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

27. Proiect de hotarare nr.94 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși , 

pentru perioada 2023-2025 pentru obiectivul ,, Construire Cresa mare, str. Mihail 

Sadoveanu, nr.1, municipiul Huși,, finantat in cadrul Planului National de 

Redresare și Reziliență -apelul de proiecte PNRR/2022/C15/01- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 
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 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  proiectul 

de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere)? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan 
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu   17 voturi pentru). Domnii  consilieri  locali Ciupilan Valeriu –Ioan și  Țocu Cătălin nu 

și-au  exprimat votul, nu se aflau  în sala de ședință. 

 

28. Proiect de hotarare nr.95 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, 

pentru perioada 2023-2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1697 intitulat 

“Renovarea energetica moderata a cladirii C1 aferenta corp C3 din strada Stefan cel 

Mare care apartine Scolii Gimnaziale Ion Creanga Husi” accesat in cadrul apelului 

de proiecte  PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1,Componenta 5 – Valul Renovarii  - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 
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          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan 
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu   17 voturi pentru). Domnii  consilieri  locali Ciupilan Valeriu –Ioan și  Țocu Cătălin nu 

și-au  exprimat votul, nu se aflau  în sala de ședință. 

 

29. Proiect de hotarare nr.96 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, 

pentru perioada 2023-2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1755 intitulat 

Renovarea energetică moderată a clădirii Corp C1 din strada A.I.Cuza care 

aparține Scolii Gimnaziale Ion Creangă Huși accesat în cadrul 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, Componenta 5- Valul Renovării, Axa 2- Schema de 

granturi pentru eficiența energetică și reziliența în clădiri publice, Operațiunea B2; 

Renovarea energetică moderată și aprofundată a clădirilor publice derulat de 

Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 
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          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan 
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu   17 voturi pentru). Domnii  consilieri  locali Ciupilan Valeriu –Ioan și  Țocu Cătălin nu 

și-au  exprimat votul, nu se aflau  în sala de ședință. 

 

 

 

30. Proiect de hotarare nr.97 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, 

pentru perioada 2023-2026 pentru obiectivul Proiect Construire locuinte pentru 

tineri în Municipiul Huși finantat de MDLPA prin PNRR-Componenta 10- Fond 

Local-COD C10-12-195- inițiator primarul municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate:Comisia  juridică, de disciplină și 

administrație publică –  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, va rog, doamna consilier Popa!? 

       Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Da, eu vroiam sa intreb, termenul de realizare 

este de 40 de luni, da? In anul 2024 s-au cheltuit 48.000 pentru ? 

       D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Da, este o 

cheltuiala din bugetul local, cheltuieli neeligibile, estge demarata licitatia , domnule 

Dumascu? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu este incheiat un  contract de executie. 
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         Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Este la faza de executie proiect 

tehnic si obtinerea autorizatiei. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Si se realizeaza in 2 ani de zile? Din 2024 

in 2025 a crescut valoarea cu aproape 50%, da, cam asa, de la 24 de milioane cat a fost initial, 

la 36 de milioane? 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Astea sunt 

credite de angajament, care pot fi rectificate in cursul anului. Nu cred ca asta este problema, 

se poate da o hotarare de consiliu local la o data ulterioara…. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Problema este daca se realizeaza pana 

atunci!? 

            D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: ….problema 

se pune la demarare licitatie, contractare si executie mai ales, asa ca, o hartie cu credite de 

angajamant nu este greu de facut. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Sunt multe proiecte la care nu se poate 

asigura finantarea. 

            D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: In ce 

priveste finantarea, sunt date niste termene, doamna consilier Popa,… 

            Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Stiu ca sunt date niste termene! 

            D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:…si normal 

ca trebuie sa respect termenul contractului de finantare, si daca se vor decala, si se vor decala 

cu siguranta, nu pot eu sa va raspund. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania:Daca nu mai sunt 

discutii,  supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

31. Proiect de hotarare nr.98 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși, 
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pentru perioada 2023-2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1572 intitulat 

Renovarea energetica moderată a cladirii gradinita cu program prelingit nr.10 Huși 

accesat în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, apelul de proiecte 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1, Componenta 5- Valul Renovarii- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

32. Proiect de hotarare nr.99 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, 

pentru perioada 2024-2026 pentru obiectivul de investiții Realizarea de 

documentații tehnice pentru asigurarea gradului de maturitate a proiectului 

Eficientizare energetică/modernizare Scoala Gimnazială M. Sadoveanu Huși, în 

vederea accesarii finantarii in cadrul PRNE 2021-2027- inițiator primarul 

municipiului Huși. 
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              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Vroiam sa intreb, documentatia tehnica se 

realizeaza pana in 2026, sau obiectivul se finalizeaza? 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Valoarea 

totala a proiectului este de “246.000”, iar suma care este trecuta in 2026, face parte din cadrul 

contractului si reprezinta asistenta tehnica. Practic, nici nu este depus proiectul, el  vine 2021-

2027,  se va aproba bugetul, contractul de finantare, demararea executiei lucrarilor urmare 

licitatiei. Aici vorbim doar de documentatia de depus pentru proiect pentru perioada 2021-

2027. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Deci, anul asta nu se mută!? Va intreb, pentru ca ei 

m-au intrebat la sedinta, ne mutam sau nu anul asta? Dar dupa cum este parcursul, dureaza 

mult, anul asta nu cred ca este vreo sansa!? 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Eu stiu ca 

sunt niste termene pana la care depunem niste proiecte, iar astea sunt facute in baza 

hotararilor de consiliu local, si intr-adevar, este contractat la data….  

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu am intrebat daca se muta anul asta? Dar avand 

in vedere parcursul documentelor, nu cred! 

            Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nici macar documentatia nu este facuta! 

Cand sa se mute? 

           D-na ec.Sîrghe Aurora – sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene: Termenul 

de depunere a  proiectului este abia  la 30 iunie. Poate anul urmator. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 
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17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

33. Proiect de hotarare nr.100 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși, 

pentru perioada 2024-2026 pentru obiectivul de investiții Realizarea de 

documentatii tehnice pentru asigurarea gradului de maturitate pentru proiectul 

Eficientizare energetică/modernizare Liceul Tehnologic Ioan Corivan Huși- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!? 

         Doamna consilier  Popa Cătălina –Eugenia: Da, toate au aceeasi problema, dam credite 

de angajament pentru documentatii. 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Ma lasati sa va 

explic? Aici nu este contractat , nu este contractat nimic la data de astazi, dintr-o oferta care a 

fost anexa la hotararea consiliului local , am vazut ce ar insemna asistenta tehnica, am luat 

fiecare leuț, ca sa putem sa ne incadram in bugetul anului 2025. 

         Doamna consilier  Popa Cătălina –Eugenia: Stiu ca faceti, sunteti “acrobata” in materie 

de astfel de situatii! 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: O iau ca pe un 

compliment. 

          Doamna consilier  Popa Cătălina –Eugenia: Exact, este un compliment. 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Stiti cumva 

vreo Primarie  in tara asta care se lefaie in bani? 

          Doamna consilier  Popa Cătălina –Eugenia: Nu este vorba de lefait in bani, este vorba 

de accesat finantari sau proiecte care intr-adevar putem sa le finalizam, asa putem sa facem 

foarte multe documentatii, dam bani pentru documentatii, dar fara nici o finalitate. 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Stim foarte 

bine cu ce situatii ne confruntam in anul 2025 si ce eforturi s-au facut pentru a putea merge 

mai departe. Mi se pare destul de documentata situatia!         

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania:  Daca nu mai sunt alte 

discutii la acest proiect de hotarare, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de 

inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 
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5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

34. Proiect de hotarare nr.101 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, 

pentru perioada 2024-2026 pentru obiectivul de investiții Realizarea de 

documentatii tehnice pentru asigurarea gradului de maturitate pentru proiectul 

Reabilitarea /modernizarea Grădiniței nr.7 Huși- inițiator primarul municipiului 

Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 
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12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

35. Proiect de hotarare nr.102 din 18.03.2025 privind aprobarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, 

pentru perioada 2025-2026 pentru obiectivul de investiții Realizarea documentatiilor 

tehnice la faza Proiect tehnic pentru proiectul Proiect integrat de restaurare, 

consolidare, protecție și conservare a Casei Berea - azi Muzeul Eparhial al 

Episcopiei Hușilor , pentru crearea unei infrastructuri moderne , reamenajarea 

durabilă a zonei, modernizarea cailor de acces, reamenajarea durabilă a zonei 

având ca scop promovarea și valorificarea durabilă a patrimoniului cultural local și 

regional , in vederea accesarii finantarii acestuia in cadrul Programului Regional 

Nord Est 2021-2027, Prioritatea nr.7: Nord-est -O regiune mai atractivă- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 
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14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

36. Proiect de hotarare nr.103 din 18.03.2025 privind aprobarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, 

pentru perioada 2025-2026 pentru proiectul Colegiul Agricol Dimitrie Cantemir 

Huși -Scoala Europeană sustenabilă pentru agricultura viitorului , cod proiect 51 

VS 21.12.2023 , finantat din Planul National de Redresare și Reziliență, componenta 

C15.Educație, Reforma 4 .Crearea unei rute profesionale complete pentru 

invatamantul tehnic superior, Investitia 7.Transformarea liceelor agricole in centre 

de profesionalizare, in cadrul apelului de proiecte : Imbunătățirea infrastructurii 

liceelor cu profil agricol- inițiator primarul municipiului Huși. 

              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 
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18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

37. Proiect de hotarare nr.104 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, 

pentru perioada 2024-2026 pentru obiectivul Realizarea de documentatii tehnice 

pentru asigurarea gradului de maturitate al proiectului Realizare infrastructură 

educationala pentru invatamantul liceal -construcția unui corp de clădire (P+1) pe 

actualul amplasament al bibliotecii Colegiului National Cuza Voda Huși in vederea 

accesarii finantarii acestuia in cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 
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          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

38. Proiect de hotarare nr.105 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, 

pentru perioada 2024-2026 pentru obiectivul de investitii documentatii tehnice 

pentru asigurarea gradului de maturitate a proiectului Realizare parc nou in 

municipiului Huși - Cartier Dric 3 in vederea accesarii finantarii acestuia in cadrul 

PRNE 2021-2027- inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  proiectul 

de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere)? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

 

 

 

 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 
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39. Proiect de hotarare nr.106 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru acțiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși , 

pentru perioada 2025-2026 pentru obiectivul de investitii Reabilitare Casa Jenica 

Mitache - Gradinita cu program normal nr.4 din municipiul Huși , jud.Vaslui- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!? 

       Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “S-a alocat,asa,o suma, in gluma, ca sa spun 

asa, 1500 de lei, in conditiile in care, de vreo 3 ani de zile , sau de mai mult, nu, s-a facut o 

casa mortuara din banii locali, de 2000 de euro/mp, pentru aia  s-au gasit bani,  desi am vazut 

ca este si receptionata aia facuta din Centrul multifunctional din ZUM.3., are 510 mp, si s-a 

facut cu 2.274.000 lei, sunt totusi niste lucruri care prizeaza bunul simt, deci, cu 892 lei/mp, 

la Centrul ZUM, si la Casa mortuara unde sunt 2 locuri pentru defuncti, din toata suprafata 

aia de 100 mp, se realizeaza cu 2000 euro/mp, iar pentru Gradinita asta care este si monument 

istoric, nu se gasesc bani de atatia ani de zile!? Nu se poate asa ceva! S-au recuperat  banii aia 

de la , care s-au platit 2 milioane de lei la…  

 

 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: 1.892.000? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Da, da, s-au recuperat? 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Corectii 

PMUD, in Instanta, nu stiu care este stadiul. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Si cate mai sunt in Instanta, doamna 

Trofin? 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Nu lucrez la 

compartimentul juridic,  nici macar la Directia Economica, dar pot sa ma informez! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Pana vine domnul primar, domnule viceprimar, 

domnule viceprimar, daca imi permiteti, puteti sa ne spuneti de ce s-au alocat numai  1500 

lei, sau poate vine domnul primar, macar pentru Gradinita asta care este in Centru!? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “S-au gasit 500 mii pentru a realiza 

documentatii intr-un proiect care nu stiu daca se  va realiza vreodata, Casa Berea, am inteles 

ca tine mai mult de peisagistica acel proiect pe care l-am aprobat un pic mai devreme, da? Nu 

o sa se modifice strazile, nu o sa se imbunatateasca circulatia, asfaltarea, o sa se puna niste 

floricele, iar pentru documentatiile acelea dam in jur de 500 mii lei, da? Ca atat costa! 

Dincoace, la o aruncatura de băț, nu reusim sa renovam  o  cladire monument istoric!? Pentru 

ca nu mai raman bani, unde celelalte au prioritate!” 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: “Ca sa nu ma 

mai certe domnii consilieri,eu am preluat-o ca obiectiv in consiliul local, ca alta data mi-ati 

spus ca nu am preluat , eu le-am preluat, dar mai mult de atat nu pot sa va dau detalii.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu stiti de ce s-au dat numai 1500 de lei ? Nu mai 

sunt bani? 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “S-au dat bani pentru proiectele care se 

realizeaza cu finantare europeana, iar pentru celelalte care se realizeaza din bugetul local, se 
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lasa la urma, asta este problema! Prioritate au altele, tot din bugetul local, care se pot face la 

niste preturi exorbitante!” 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Daca nu mai sunt 

discutii , supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 14 voturi pentru), 4 abținere) - consilieri locali:  Bobârnat Radu, Cătănescu Mariana-

Elisabeta, Donciu George – Răducu, Popa Cătălina –Eugenia. Domnul  consilier local Țocu 

Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  în sala de ședință. 

 

40. Proiect de hotarare nr.107 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși , 

pentru perioada 2024-2026 Program reparatii strazi in municipiul Huși , jud.Vaslui- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, domnule consilier Pascal? 

          Domnul consilier Pascal Petru: S-au identificat sau urmeaza, se aproba doar valoarea ? 

S-au identificat strazile care urmeaza  de fie reparate? 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: In cadrul  unui 

Acord-cadru, sunt incheiate contracte subsecvente, din suma totala de “1.888.300”, deja este 

receptionat  vreo “374.000”, practic  diferenta de executat in cadrul unui contract  subsecvent. 
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          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Daca nu mai sunt 

discutii, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania   X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

41. Proiect de hotarare nr.108 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși , 

pentru perioada 2021-2026 pentru obiectivul de investitii Modernizare prin asfaltare 

strazi de interes local in Municipiul Huși -Program National Anghel Saligny- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, domnule consilier Pascal? 

          Domnul consilier Pascal Petru: S-au identificat acele strazi care trebuie modernizate 

prin Programul  National Anghel Saligny? 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Domnule 

Dumascu, aveti o situatie , anexa la contractul Programul  National Anghel Saligny? Domnul 

consilier pascal intreaza care sunt strazile care intra pe Programul  National Anghel Saligny? 

        Domnul ing.Dumascu Emanoel- sef Serviciu Tehnic: La contract, sunt vreo 30 de  strazi, 

nu le stiu pe de rost! 
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        Domnul consilier Pascal Petru: Ne-am, uitat in material si nu sunt puse. 

        Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Nu trebuiau mentionate in materialul de 

sedinta? 

        Domnul consilier Pascal Petru: Le stiti care sunt? 

        D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Normal ca le 

stim. 

         Domnul ing.Dumascu Emanoel- sef Serviciu Tehnic: Daca vreti, vi le dau, nu este nici 

o problema! 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Avem nevoie! 

          Domnul consilier Focia Alexandru:Cred ca au fost puse la materialul cand am aprobat 

numarul total de strazi. 

          Domnul ing.Dumascu Emanoel- sef Serviciu Tehnic: Programul este in derulare, aici 

este o esalonare la plata a lucrarilor. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Domnule Dumascu, sunt strazi care au  

asfalt de 2 cm grosime, nu s-a mai trecut de la fostele alegeri pe acele strazi! 

          Doamna  consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dar cine le-a receptionat cu asfaltul de 2 

cm? 

           Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Dar ati vazut si dvs., ati vazut cum se 

crapa asfaltul ? Pe strada unde lolcuiesc eu, au scos piatra si au pus un strat de 2 cm de asfalt 

care se rupe. Pe strada Dumitru Hodea, se rupe pur si simplu asfaltul dintr-o parte in alta. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

 

 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 
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42. Proiect de hotarare nr.109 din 18.03.2025 privind aprobarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huși , 

pentru perioada 2025-2026 pentru proiectul Realizarea unui Parc de Panouri 

Fotovoltaice in municipiul Huși - cod SMIS 315760- inițiator primarul municipiului 

Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

43. Proiect de hotarare nr.110 din 18.03.2025 privind aprobarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al municipiului Huși, 

pentru perioada 2025-2026 pentru obiectivul de investiții Extindere retele electrice 

pe strazile Dosoftei și Episcop Grigore Leu din Municipiul Huși- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 18 voturi pentru). Domnul  consilier local Țocu Cătălin nu și-a  exprimat votul, nu se afla  

în sala de ședință. 

 

44. Proiect de hotarare nr.111 din 18.03.2025 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului actual al municipiului Huși, 

pentru perioada 2022-2025 pentru obiectivul de investitii Prelungire strada Dosoftei 

și legatura cu str. Dr. Corneliu Adamesteanu din municipiul Huși, judetul Vaslui- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 
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          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru).  

 

45. Proiect de hotarare nr.112 din 19.03.2025 privind aprobarea repartizării sumei de 

50,0 mii lei din bugetul local al municipiului Huși in vederea sustinerii financiare a 

Centrului Judetean de Excelenta Vaslui-Centrul Huși pentru anul 2025- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da,  domnule consilier Brînză Andrei – Dan, va rog!? 

         Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:  Acest Centru de excelenta, practic, apartine 

Consiliului Judetean, la Husi… 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Este infiintat 

la nivelul judetului Vaslui, nu apartine de Consiliul Judetean. Am inteles ca exista o idee de 

parteneriat, printr-o hotarare a Consiliului Judetean, in anul 2025 un partneriat  intre Consiliul 

Judetean Vaslui si acest Centru de Excelenta. 

        Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:  “Eu sunt pentru a da aceasta suma, doar ca, 

daca isi ia angajamentul domnul primar, sau domnul viceprimar, ca la sfarsitul anului o sa ne 

prezinte un Raport defalcat, si ca acesti bani se vor cheltui pentru copiii de la Husi, nu pe 

concedii ale doamnei diriginte.” 
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         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Domnule consilier Brînză, un moment, 

in primul si in primul rand, Centrul Judetean de Excelenta are  filiale in fiecare oras, da? In 

cadrul Municipiului Husi functioneaza o serie de profesori care fac parte din Centrul Judetean 

si pregatesc copiii Municipiului Husi. In baza acestei pregatiri, copiii care sunt performerii 

orasului nostru, sunt dusi in tabara, si primesc automat din acest fond. Dar sa stiti, in general, 

acesti 50 mii nu sunt suficienti , si se suplimenteaza de la C.J,dar toti copiii sunt prinsi , pe 

baza de tabel, si trebuie sa stiti ca celelalte municipii contribuie cu 100 de mii , municipiul 

nostru  contribuie cu mai putin. 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Daca ne uitam 

la adresa care ne este inaintata  de Centrul de Excelenta , si este detaliata pe localitati. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Da, si in acelasi timp, Centrul 

Judetean de Excelenta…  

          Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:   Dar vrem sa vedem la sfarsitul anului ca  

intr-adevar banii acestia pe care noi ii alocam se cheltuie pentru copiii municipiului Husi. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Se cheltuie pentru copiii de la Husi. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru 
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 17 voturi pentru), 1 abținere) – doamna consilier local Cătănescu Mariana-Elisabeta. 

Domnul  consilier local Corjinschi Ioan Alexandru nu și-a  exprimat votul, nu se afla  în sala 

de ședință. 

 

46. Proiect de hotarare nr.113 din 19.03.2025 privind constituirea fondului de rezervă 

bugetară la dispozitia Consiliului Local al Municipiului Huși în suma de 20,3 mii lei- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 
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 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 19 voturi pentru).  
 

47. Proiect de hotarare nr.114 din 19.03.2025  privind includerea in bugetul local a 

sumei de 35.400,0 lei, reprezentând cotizatia de membru al Asociatiei Municipiilor 

din Romania, datorată de municipiul Huși , județul Vaslui, pentru anul 2025- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da,  domnule consilier Brînză Andrei – Dan, va rog!? 

         Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:  Eu as vrea sa il intreb pe domnul  primar,  

misiunea Asociatiei Municipiilor din Romania este sa reprezinte  interesele membrilor pe 

plan intern si international, sa stimuleze si sa sprijine initiativele si actiunile municipiilor , sa 

furnizeze servicii profesionale membrilor Asociatiei. Ne puteti da 3 exemple cu ce v-a ajutat 

aceasta Asociatie? 
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       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Va pot sa mai mult de  

3  exemple, si va deschid acuma site-ul, sa vedeti ce hotarari se dau, suntem informati cu 2-3 

zile inainte, in care ni se cere sa ne spunem punctul de vedere, sa se poata face amendamente. 

         Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:  Dar Primaria Municipiului Husi plateste 

35.000 lei? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Primaria Husi cred ca plateste 

una dintre cotizatiile mici catre Asociatie, dar nu asta este problema, v-am dat exemplul cel 

mai relevant a fost ultimul cu cele 6 milioane de lei, iar chiar astazi mi-au mai venit niste 

documente, inca 5, pe care nu le-am citit. Suntem zilnic informati, consultati. 

          Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:  Este o taxa de informare? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sunt nist oameni care se 

ocupa, care sunt platiti, care merg sa vada cum arata o lege, ce poate fi imbunatatit, puteti 

veni sa va arat ce am primit astazi de la ei. 

        Domnul consilier Boeru Sergiu : Se face si lobby pentru orasul nostru. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Au fost situatii in care ne-au 

aratat cum sa facem, este cazul si celor 6 milioane pe care le-am putut lua, daca stiam mai de 

mult o facem si mai bine. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:  In orice Asociatie se plateste  o cotizatie,normal, de 

asta sunt asociati. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru), împotrivă),  abținere)? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - X - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - X - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - X - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu 16  voturi pentru), 3 voturi  împotrivă) – consilieri locali : Bobârnat Radu, Brînză Andrei 

- Dan, Popa Cătălina –Eugenia. 

 

48. Proiect de hotarare nr.115 din 19.03.2025  privind adoptarea bugetului local pe anul 

2025 si estimat pentru anii 2026-2028- inițiator primarul municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: La D.A.S. am vazut ca s-a bugetat pentru 

cantina de ajutor social, deci, pentru cantina de ajutor social , pentru primele 3 luni … 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Da, pentru 

primele 3 luni, pana la data aprobarii bugetului anului in curs, se poate deconta numai 1/12 

nivel an precedent, si vedeti ca din cauza asta este 26x22….  

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: La contributia datorata fondului de mediu, 

173.000 , este un fel de penalizare, da, 50 de lei/tona pentru neindeplinirea obiectivului anual 

de diminuare a cantitatii de deseuri. Este stabilita o responsabilitate? Cine o are? Ca sa 

urmareasca realizarea acestui obiectiv, pentru ca noi platim an de an sume de bani, sume mari 

de bani aici, si cred ca trebuie sa gasim o solutie! Nu putem sa mergem asa in fiecare an, sa 

viram niste bani, nu putini, 173.000 lei, da? 

        D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Da. 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Astept si eu o opinie din partea Executivului. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Sunt 2 lucruri pe care trebuie 

sa vi le spun, cotizatia este stabilita printr-o hotarare a…. 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Cum putem sa rezolvam aceasta situatie, sa 

nu mai dam acesti bani pentru neindeplinirea obiectivului anual de diminuare a cantitatii de 

deseuri!? 

        D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Este vorba 

despre colectarea selectiva. 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan- viceprimarul municipiului Husi : Nu se poate 

indeplini niciodata cota noastra de a colecta selectiv.Am achizitionat acuma, trebuie sa ne 

vina niste containere pentru colectarea selectiva  a textilelor, dar oamenii nu colecteaza 

selectiv, si noi , si firma care ridica gunoiul constata ca gunoiul nu este…  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Este vorba si de lipsa de educatie aici, trebuie facute 

niste informari, niste… 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan- viceprimarul municipiului Husi : Incercam 

sa facem… 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Si administratia locala ar trebui sa informeze 

cetatenii ca din cauza ca nu se face colectarea selectiva a gunoiului, Primaria plateste niste 

sume de bani, pentru ca cetatenii nu duc gunoiul selectiv. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dam banii acestia pentru neindeplinirea nu 

stiu carui obiectiv, dar se intampla asta pentru ca dvs. stimati cetateni nu respectati niste 

reguli minimale de selectare a desurilor! Asta trebuie spus cetenilor, trebuie sa li se aduca la 

cunostinta publica acest aspect. Nu stiu, faceti niste afise, puneti-le la tomberoane, la locurile 

de colectare. 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan- viceprimarul municipiului Husi : Sa stiti ca 

nici o primarie nu a reusit sa face acest lucru, incercam, sa nu credeti ca nu am facut 

campanie, stiu ca nu este o scuza, dar noi incercam! 

         Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Sa stiti ca la locurile de depozitare a deseurilor 

se arunca tot felul de lucruri, chiar deseuri de la constructii, s.a.m.d. Poate niste camera  de 

supraveghere puse in apropierea acestor locuri de depozitare a deseurilor. Eu doar am  facut o 

propunere. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :  Sunt puse, dar va dau un 

exemplu, vine masina de gunoi la mine pe strada, ia gunoiul la ora de, si numai dupa 1-2 ore 

de la ridicarea gunoiului, te trezesti cu tot felul de gunoie depozitate gramada una peste alta. 
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           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Trebuie informati husenii, nici eu nu am stiut 

pana anul asta ca la Societatea Ecosalubrizare se poate inchiria “acel container” pentru doar 

100-200 de lei.Mi se pare un pret destul de rezonabil, poate cetatenii municipiului Husi nu 

stiu ca este atat de putin sa inchirieri un astfel de container in care sa depozitezi resturile de la 

constructii. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :  Vreti sa va mai spun ceva, in 

general, toate firmele acestea care lucreaza in jurul Husului, de la Otetoaia, Vetrisoaia, din 

alte localitati de langa Husi, umple dealurile cu tot feluri de deseuri “de la constructii”, decat 

sa se duca sa plateasca o taxa pentru inchirierea unui container in care sa depoziteze acele 

resturi. Sau, toate firmele care detin restaurante, putem merge impreuna…. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Amenda este 50 mii lei, daca ar fi amendati, nu ar mai 

depozita la intamplare. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :  Ori aduc dimineata foarte 

devreme, la 5,00-6,00, ori noaptea dupa orele 22,00. Chiar daca au contract cu URBANA, ca 

ei au /kg, dar prefer sa arunce la containerul din spatele blocului, este mai usor asa, dar acela 

este un deseu care este luat de la populatie, pe care eu trebuie sa il platesc, care merge in 

centrul de sus, si se selecteaza, care pleaca pe un cantar electronic, care ajunge la Rosiesti, si 

intra intr-o alta cantarire, prin sondaj, ca nu pot sa tin un om toata ziua sa numere toate 

masinile care pleaca, dar suntem poate singurul oras, daca vreti sa va spun, care am recuperat 

din cotizatie inapoi. 

 

 

 

          Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Am inteles, dar vizavi de buget, as vrea sa zic 

si eu cateva lucruri, practic  l-am primit acum 10 zile, are 434 de pagini, si ne cereti… 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan- viceprimarul municipiului Husi :S-a respectat 

termenul legal. 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan:…acuma un vot informat, adica … 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :  A fost afisat si pe site-ul 

Primariei. 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Are 15 zile pe site-ul Primariei, domnule 

primar! 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan- viceprimarul municipiului Husi : Dar dvs. 

cat timp va trebuie, ca sa stim!? 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan:Mie, mi-ar trebui minim o luna de zile! Sunt 

434 de pagini, daca dvs. imi spuneti ca ati parcurs acest buget, atunci eu ma inclin!? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :  Am legea bugetului care imi 

spune ca in termen de “x” zile trebuie sa il public. 

            Domnul consilier Brînză Andrei – Dan:Eu nu pot sa votez pentru), ca nu am avut timp 

sa il parcurg. Am avut la dispozitie numai 10 zile, si la celalalt buget , de la proiectul de 

hotarare urmator, tot asa, are 300 si ceva de pagini, chiar nu am avut timpul necesar sa le 

parcurg. Asta nu inseamna ca nu vreau sa votez bugetul, dar efectiv, nu am avut timpul 

necesar sa parcurg intreaga documentatie. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :  Eu, ca si Primarie, am la 

dispozitie 45 de zile sa aprob bugetul UAT-ului, de la data publicarii in Monitorul Oficial. 

Deja, cand ne-au transmis datele, trebuie sa … 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Dar nici 

macar nu am asteptat sa ne transmita datele, le-am luat de pe site, si am trecut la intocmirea 

bugetului UAT Husi, ca sa ne incadram in termenele legale. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :  Noi lucram la rubrica de 

venituri care le stim, rubrica de cheltuieli care o stim, chiar daca sumele au fost mai mici, nu 

pot sa public bugetul pana nu am documentul clar astazi de suma care o primesc. 
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            Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Eu va spun ca ma voi atine la acest proiect de 

hotarare, ca si la celalalt, intrucat nu am avut timpul necesar sa parcurg toata documentatia 

transmisa. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Votati cum vreti dvs, dar am 

respectat toate termenele legale. 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Dar scrie in 

legea bugetului, bugetul se aproba in termen de 45 de zile de la data publicarii in Monitorul 

Oficial. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Mai am o intrebare, transferul dintre 

2.700.000 si 13 lei…. 

            D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Este taxa de 

salubritate, de 13 lei/persoana/x numarul persoanelor/x12 luni. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Sunt inclusi si “moldovenii”aici? 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Iau in calcul 

numarul declaratiilor, nu iau numarul locuitorilor din statistica, sau nu stiu de unde stiti dvs. 

de numarul moldovenilor!? Eu calculez in functie de declaratiile depuse de persoane fizice. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Toti stim de moldoveni,sunt la o singura adresa in 

jur de vreo 5000 de oameni. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Sa fie pusi sa plateasca, daca tot au adresa pe 

Husi. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Ati zis de declaratii, dar de ce ati zis cine stie de 

moldoveni? 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Corect, si 

discutam  de 16-17.000 pana la 35.000 , or fi si moldoveni, nu am de unde sa stiu, nu lucrez 

cu moldoveni. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Unele taxe se platesc la numarul de locuitori, bine, 

asta pe declaratii. 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Cand s-a 

semnat Acordul-cadru  cu ADIV-ul, intr-adevar spunea de numarul populatiei x taxa  stabilita 

prin HCL. Acuma, chiar dupa ce s-a initiat proiectul de buget pe anul 2025, este modificat 

Acordul-cadru cu ADIV-ul, prin care spune ca ar trebui sa se plateasca la cantitatea de 

deseuri care este carat , adica inainte era numarul de persoane  x taxa de salubrizare, acuma 

se pune anexa cantitatea de deseuri/gunoi carata in luna respectiva. O sa vedem in ce masura 

influienteaza…. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Trebuie sa identificam agentii 

economici care depoziteaza la punctele de colectare ale populatiei. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania:Mai sunt alte discutii? 

Da, domnule consilier Țocu, ati ridicat mana de 2 ori pana acuma, va rog! 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Da, dar nu am fost lasat sa iau cuvantul. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Nu puteam sa nu ii 

dau cuvantul domnului primar. Acuma aveti dvs. cuvantul! Imi cer scuze! 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Gata, nu mai continui, m-am lasat pagubas! “Daca m-

ati fi lasat sa conduc eu sedinta de astazi, doamna Tania, sa fi fost eu presedinte, ati fi vazut 

cum trebuie condusa o sedinta, nu l-as fi lasat pe  domnul primar sa vorbeasca doar cand…” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Eu am voie sa intervin ori de 

cate ori vreau. Nu o sa puteti sa ma opriti sa vorbesc in sedinta. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Doar pe baza 

proiectului de hotarare. Presedintele este cel care da cuvantul. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru), împotrivă),  abținere)? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  - - X 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu  12  voturi pentru), 7 abținere) – consilieri locali : Bobârnat Radu, Brînză Andrei - Dan, 

Cătănescu Mariana-Elisabeta, Chetran Cela–Tamara, Donciu George – Răducu,Popa Cătălina 

–Eugenia, Țocu Cătălin. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Doamna Toma are dreptate, doar presedintele de 

sedinta este cel care da cuvantul, chir si primarului. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Dar ce nu tine de 

sedinta, pot fi discutate la “Diverse”, si nu avem nici o problema! 

 

49. Proiect de hotarare nr.116 din 19.03.2025 privind adoptarea bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2025 și estimat pentru anii 2026-2028 al institutiilor publice 

finantate integral sau partial din venituri proprii- inițiator primarul municipiului 

Huși. 

              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

      Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Da, domnule  consilier Bobârnat Radu!? 

       Domnul  consilier Bobârnat Radu: Am vazut ca se dau 400.000 lei  la Spital!? Poate ne 

spune domnul primar cateva cuvinte!? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Este galagie in sala, nu am 

inteles ce ati spus? 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: Am vazut ca se dau 400.000 lei  la Spital!? Poate ne 

spune domnul primar cateva cuvinte!? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Este documentatie in spate, 

pentru ce se solicita acei bani. 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: Cu ocazia asta ne spuneti si care mai este situatia la 

Spitalul Municipal Husi? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : “Situatia este pe indicele de 

realizare de 82% din ceea ce au contractat.Marea problema la ora actuala, va fi si va ramane 
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mai departe, in care nu va exista un cadru in care medicii sa fie platiti dupa cazurile 

realizate.Sunt medici, va spun foarte clar, ma duc sa aduc lista, care in decurs de 1 luna de 

zile au 6 interventii, sunt sectii care in decurs de o luna de zile au 10 pacienti internati, sunt si 

sectii in care , sunt sufocate, dar nu toti medicii, si aici pot sa dau exemplu sectia de gastro al 

d-nei dr.Motea, sectia d-nei dr.Balan, sunt sufocate de cazuri…. 

          Domnul consilier Corjinschi Ioan Alexandru: Si la Sectia infectioase, si acolo sunt 

multi pacienti.  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : “Este Sectia chirurgie, unde 

intervine si alt fenomen, nu isi realizeaza cazurile, dar cheltuieli/caz depasesc  de trei ori 

cheltuielile/caz care sunt decontate de Casa de Asigurari, probabil ca oamenii in Urgente au 

nevoie de mai multe medicamente, sunt sectii, de exemplu Ginecologia, nu poate sa fie 

rentabila in acest moment la cati medici are, l-am rugat pe domnul director , daca poate sa 

faca o analiza, pana la concurs, Consiliul de Administratie, cei care sunteti, va rog sa 

organizati concursul, nu este atributul meu, la ora actuala  ei au niste datorii, este normal ca 

atunci cand pierzi luna de luna, sa nu realizezi cazuri, poate sa fie si managementul prost, dar 

cand eu primesc zilnic telefoane de la pacienti, si imi ajunge, sunand o doamna director 

medical si imi spune ca “ii raspund cand vreau eu  primarului”, nu cand vrea el, dar vroiam sa 

o intreb ce se intampla in sectia de urgente, dar astea sunt, si vreau sa va spun ca toata lumea 

la ora actuala, toti primarii, aceeasi problema a ridicat si ministrul Rafila, sa se tina cont, si  

sa platim dupa cazuri realizate. Ma duc si o platesc pe doamna dr.Balan, dau un exemplu, pe 

doamna  dr.Motea, sau pe doamna dr.Cotae, nu ma stiu cum ii spune acuma, cu alesi salariu 

pe care il platesc si pe Popescu, din sectia “cutare”, si din sectia “cutare”.Asta este! Dar  si o 

chestie de organizare, ca a inceput lumea sa tipe numai la prima problema care am pus-o, nu 

numai odata , in fiecare an, cu sporuri, cu sambete si duminici, care sunt dublu decontate, 

s.a.m.d. Pe o parte se preleveaza de lege, le-am propus sa se duca la 75%, sa vedem cum, nu 

mai dam acele sporuri, si efectiv sa avem aceeasi oameni care vin numai sambata si 

duminica, si lucreaza , si au facut 4 zile, sa vedem cum reducem numarul de asistenti si chiar 

de oameni , este nevoie de o linie de garda cum a functionat odata in spital, eu cred ca am 

vrut sa crestem gradul spitalului, dar totusi!? Este ca intr-o societate cu personalitate juridica, 

trebuie sa si produci.Indiferent cine vine director, daca colegii lui din compartiment nu se 

implica, nu putem!” 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Dupa ce termina domnul primar, as vrea sa imi dati si 

mie cuvantul!? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :”Am avut discutii cu toti 

medicii, spre sa se organizeze concursul pentru postul de manager, o sa fie un nou manager, 

sunt facturi care in mod normal apar, inca au aparut putine tinand cont de ce au realizat 

efectiv.” 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Domnule consilier 

Țocu Cătălin , aveti cuvantul! 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Multumesc , doamna presedinte! Nu stiu daca era 

momentul acuma, dar este important sa dezbate, din  nou situatia Spitalului din Husi, in 

calitatea mea de membru al Consiliului de Administratie, discutam anterior si cu domnul 

Focia, colegul nostru, comegul mei, si actualul presedinte al Consiliului de Administratie, 

despre necesitatea de a face public situatia financiar-contabila a Spitalului din Husi, este una 

dezastruoasă și trebuie să analizăm și care sunt cei care au creat, trebuie să vedem care sunt 

cei vinovați de această situație. Trebuie să analizam și contractul de management al fostului 

manager. El si-a dat demisia,  este adevarat, dar avea niste atributiuni, avea niste obligatii. Sa 

vedem daca si le-a îndeplinit sau nu si le-a îndeplinit. Am cerut în ultima sedinta de Consiliu, 

impreuna cu toti membri, am fost la unison, sa fie prezent si directorul economic al spitalului, 

pentru ca am remarcat acolo o stare de inconsecvență și o stare de  insubordonare, este o 

totala insubordonare. Directorul economic spune „Dar eu nu sunt informat niciodata, 

referatele se fac, trece peste mine”. Managerul spunea, “cum, uăi, nu așa”, doamna 

secretara,i-am spus si domnului primar lucrurile acestea,si sunt convins ca vom lua masuri 
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impreuna, sa reglam si aici lucrurile, pentru ca este absolut  necesar, daca lucrurile merg in 

aceeasi directive, pierdem cu totii, pierdem un spital, pierdem populatie care are nevoie de 

aceste servicii medicale din spital, este foarte important sa lamurim foarte repede lucrurile! 

Sa pornim  de la o analiza concreta a situatiei, medii, sunt medici care nu vor sa isi faca 

treaba, sunt asistenti care fumeaza pe afara , fug dintr-o parte in alta cand apare cate unul, 

niste paznici care nu stiu ce fac, secretara, nu gaseam pe cineva care sa consemneze un proces 

verbal, secretara Comisiei era jurista  Spitalului, care a fost chemata, si a spus ca ”eu nu scriu 

nici un proces verbal”.Deci, am ramas cu totii consternati , “nu scriu”, a rugat-o domnul 

manager, pana la urma a bagat-o “nu stiu unde”, si a plecat.” 

       Domnul consilier Focia Alexandru: Cam asa se desfasoara lucrurile la Spital, asa este! 

       Domnul consilier Țocu Cătălin: Cam asa se desfasoara lucrurile la Spital, ma bucur ca 

domnul Focia sustine cele spuse de mine. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Din punctul meu de vedere dati 

ce vreti. 

          Domnul consilier Focia Alexandru:Chiar vreau. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : “Sa nu dam subiect de 

discutie la altcineva. Avem un nou director, cel putin intermediar, am un nou Consiliu de 

Administratie, dar de cand este noul director interimat, de vreo 2 saptamani, nu s-a facut nici 

un Consiliu de Administratie in care sa vedem ce spunea si domnul Țocu, si ce spune fiecare, 

pentru ca eu nu am nici un atribut sa ma duc sa le iau. Eu ce am putut sa scot din statistica  

de la ei, oficial, activitatea pe fiecare sectie.Cheltuielile care sunt facute , si referatele de care 

spunea domnul director, probabil au fost intocmite, semnate, si se pot verifica  unde s-au dus, 

si pe ce s-au dus. Este un audit care poate fi facut oricand, eu am cerut odata si mi-au spus, ce 

mi-au dat, nu aveam ce sa-i fac, mai departe, eu nu ca tin cu domnul Popa, sa mi se puna in 

carca ca nu stiu mai ce, problema este alta, mie mi se reproseaza, chiar si acuma, de la Spital, 

ca nu dau banii care ii da Vasluiul, ca nu dau banii care ii da Birladul, sau alte localitati.” 
         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Dar stiti ce ne-a spus domnul Popa? Intr-adevar, noi, 

membrii Consiliului de Administratie, indiferent de unde facem parte, DSP, Consiliul Local, 

s.a.m.d., am primit niste reprosuri, au venit niste medici si au spus asa : ca nu i-a sprijinit 

nimeni de-a lungul timpului, ca era Bobârnat Radu, ca era Focia Alexandru, ca era Țocu 

Cătălin, ca era doamna Vlada, doamna  nu mai stiu care, ca nu i-am sprijinit! Dar  cum nu  

v-am sprijinit? Ca in Consiliul Local nu ati dus niciodata mesajul nostru! Dar care era 

mesajul vostru? Dar ati scris vreodata? Da, am scris. Pai unde sunt referatele, unde sunt 

solicitarile? Pai, s-au oprit la domnul primar! 

          Domnul consilier Focia Alexandru: S-au oprit la manager. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Apoi a venit managerul, si el cum spune , eu am facut, 

bagami-as…., exact asa, cum spunea de fiecare data.Imi cer scuze, dar citez din memorie.” 

          Domnul consilier Boeru Sergiu : Domnilor, va rog, sa pastram un minim de decenta in 

vocabular, si sa nu ne raportam la domnul Popa, nu cred ca mai este cazul! 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Ba trebuie sa ne raportam, cineva trebuie sa 

plateasca!” 

          Domnul consilier Focia Alexandru: “Apropo de chestia asta, la ultimul Consiliu de 

Administratie,  am luat act de obligațiile de plată, că s-a discutat și la momentul respectiv era 

o datorie de 3.852.685 lei și, din precizările domnului manager Popa, ca la momentul 

preluării mandatului de manager, datoriile erau de aproximativ 2 milioane de lei, iar creșterea 

asta este cauzată de scumpirea medicamentelor. Așa a explicat domnul manager Popa”.  

         Domnul consilier Bobârnat Radu:  “Adică, a preluat spitalul cu o datorie de 2 milioane 

de lei și îl dă înapoi cu o datorie de 4 milioane de lei!? “. 

         Domnul consilier Focia Alexandru: “Exact! Totodata, ce a fost foarte ciudat pentru noi 

cei din Consiliul de Administratie, nu ce a spus domnul Țocu, ca erau ajunse la secretariatul 

Spitalului documentele care atestau incetarea calitatii domnului manager Popa , cererea de 

demisie, dispozitia, si noua ne-au fost aduse la cunostinta la o luna de zile dupa, cu ocazia 

Consiliului de Administatie, nu? Nu s-a chinuit nimeni de la secretariatul Spitalului sa ni le 
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trimita , totodata i s-a solicitat domnului  manager sa predea anumite documente la momentul 

la care isi va inceta mandatul, o dare de seama, o situatie financiara, un raport de 

autoevaluare, o situatie cu litigiile, o situatie cu platile effectuate, dar nu am primit nimic 

pana la momentul acesta, si au trecut deja 25 de zile.”   

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Si mai spune si despre situatia juridica, cu asistenta 

juridica.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: “ 30.000  lei la un singur contract?” 

        Domnul consilier Focia Alexandru: “Da, am descoperit din studierea unor anumite 

documente , ca s-au incheiat niste contracte de asistenta juridica, prin atribuire directa, nu a 

putut sa ne explice nimeni, niste sume destul de mari, care pareau destul de mari la momentul 

respectiv,o suma de 30.000 lei pentru un litigiu! Nu stiu daca este bun sau nu este bun, dar 

noi am transmis departamentului de la Spital sa faca niste verificari, ca nu este normal ce se 

intampla.”  

        Domnul consilier Țocu Cătălin: I-am si spus managerului , m-as lasa de activitatea de 

consilier local , si m-as angaja acolo, nu?  Si a zis ca da.” 

         Domnul consilier Focia Alexandru:”Totodata, sunt niste propuneri de redresare 

financiara, de reorganizare, din partea mai multor medici, sunt unele inca in curs de lucru, si 

m-am obligat in calitate de presedinte al Consiliului de Administratie, cand vor fi toate 

finalizate, sa le prezint si Consiliului Local. Asta este si normal, este autoritatea care este 

peste conducerea Spitalului.” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Dar nu mai trebuie sa lasam lucrurile, sa fortam in asa 

fel incat, lucrurile sa nu degenereze.” 

          Domnul consilier Focia Alexandru:”Saptamana viitoare va avea loc un nou Consiliu de 

Administratie al Spitalului, in vederea reglarii tuturor aspectelor, plus in vederea organizarii 

viitorului concurs. Este un concurs care trebuie organizat, si este atributul Consiliului de 

Administratie sa il organizeze.” 

        Domnul consilier Boeru Sergiu :Foarte bine! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar bine ca nu numai  eu sunt   

responsabil, bine ca sunteti si dvs. responsabil !? 

        Domnul consilier Focia Alexandru: Dar dvs.m-ati pus responsabil, asa scrie in Legea 

nr.95. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :Poftim? 

        Domnul consilier Boeru Sergiu: Asa functioneaza lucrurile! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In concluzie, eu nu am nimic 

impotriva. In concluzie, nu am nici o vina, nu ca nu am nici o vina, altfel am vrut sa ma 

exprim, in conditiile in care nu vom reusi sa convingem medicii, efectiv, sa ii atragem, si in 

conditiile in care presa va discredita Spitalul in continuu, si presa va discredita Spitalul in 

continuu…. 

       Domnul consilier Țocu Cătălin: Si asta este intr-adevar o problema! 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…vreau sa va spun ca nici alti 

medici nu vor sa mai vina la Husi. In general, in general, ma uitam pe o statistica care a dat-o 

“Vremea noua”, avem indicele cel mai…. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Cititi “Vremea noua?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…da, citesc, sa vad cand ma 

injura, sa pot sa le raspund, …indicele la decesuri este la mic decat la toate spitalele din 

judet.Dar nu ma ocup de asta, noi urmarim ca la Spital sa avem servicii de calitate, am adus 

Spitalul asta la un nivel destul de ridicat, cu o dotare, cu de toate, dar ce pot eu sa fac, sa ma 

duc sa ii spun ca nu vine nimeni sa nasca la Husi, si te duci la Iasi si vezi ca toti nasc la Iasi!? 

        Doamna consilier Ivanovici Georgiana: Dar nici nu poti sa ii dai afara!  

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Stiu asta, trebuie sa ii platesc. 

Singurul lucru la care pot umbla la ei este “sporul de garda”, atat! Sambata si duminica, in 

rest, nu! 
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        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Eu sunt consternata sa aflu ca in Spital nu 

exista stabilit un circuit al documentelor si al responsabilitatilor. 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Te obliga 

legea.  

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Cum sa nu !? Nu pot sa cred ca nu exista asa 

ceva, pentru ca altfel nu poti sa stabilesti responsabilitatea persoanelor. Dar asta a fost 

management, asta a fost management? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar va mai spun un lucru, mai 

este o problema care poate nu o stiti cu totii, nici un medic din Spitalul Husi …. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Pentru ce sa dam bani din bugetul local, 

pentru incompetenta si rautatea unor oameni!? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:… nu vrea sa dea examen 

pentru sef se sectie. 

          Domnul consilier Focia Alexandru: Asta inseamna un cumul de responsabilitati. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Are responsabilitati, dar 

spune, nu imi mai convine, nu mai stau. Cand ii ceri unui sef de sectie sad ea examen, acela 

pleaca. Sau, directorul medical, stai frate, ca eu am salar mai mic decat un medic  sef de 

sectie. 

          Domnul consilier Focia Alexandru: Sa stiti ca sunt, cred ca peste 10 opinii, pareri, de la 

diversi medici, inclusiv familii de medici care vin de la Iasi, la Husi, punctul comun al tuturor 

sesizarilor lor este faptul ca imaginea Spitalului a avut foarte mult de suferit din cauza 

articolelor date in presa. Pentru ca in totdeauna se dau doar articolele de scandal, niciodata nu 

s-a transmis in presa faptul ca au fost operatii reusite la Husi, faptul ca au fost anumite lucruri 

facute foarte bine. 

           Domnul consilier Boeru Sergiu : A fost oare o preocupare in acest sens? 

           Domnul consilier Focia Alexandru: Nu stiu! 

           Domnul consilier Boeru Sergiu : Presa trebuie sa o informezi, sa o ai aproape! 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Poate ca acele cazuri reusite nu trebuiau 

mediatizate, pentru ca nu erau pe placul managerului! 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Saptamana trecuta am fost la Spital, am ajuns 

la un domn doctor, cu o problema, era ora 11,00, da? Si asistentul lui m-a pacalit ca intra  

intr-o operatie, si nu stiu cand vine, dupa 2-3 ore, m-am simtit pacalit, si am plecat acasa intr-

un picior, o sa ma duc la Iasi peste cateva zile, m-as duce aici ca imi este mai usor, dar cand 

te duci la UPU…. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sunt sunat de multe ori, si ma 

duc si intervin , era vorba la dvs. de un picior, de o operatie la un picior? 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Dar cetateanul de rand ce face? 

          Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Nu era vorba de operatie. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Daca era vorba de un picior, 

asta tine de chirurgie, sau de ortopedie. Eu nu am de unde sa stiu absolut tot ce se intampla, 

dar in momentul care care dvs.ati sesizat cazul, hai domnule , sa ma duc la domnul director, 

este acum director nou la Spital, sa ii aduc la cunostinta problema, sau ma duc la primar, ca 

tot el este vinovat, si sa vedem si motivul, pentru ca nu am argumentul, dar stiu ca exista o 

doamna dr. la Urgente, este de pe langa Iasi, dar nu este angajata mea, daca ar fi angajata 

mea!? 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Domnul consilier Focia a spus ca unii medici 

se plang datorita defaimarilor, dar defaimarea asta este si datorita comportamentului 

personalului medical fata de pacienti.  

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Puteti sa ne spuneti si noua, domnul 

dr.Tătaru, de ce nu este angajat? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnul dr.Tătaru, am citit  in 

presa, sau mi-ati spus dvs., i s-a ridicat de catre Inalta Curte, trebuia sa vina sa faca o cerere. 

El, avocatul lui, oricine, a facut-o? 
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           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Daca documentul prin care i s-a interzis 

practicarea, a fost infirmat exact de Instanta, si in momentul in care a primit de la Instanta 

acest lucru, trebuia sa se faca angajarea domnului dr.Tătaru. Dar drept dovada, a facut 

angajarea, si apoi eliberarea din functie. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu v-am pus la dispozitie 

documentul care a fost primit la Spital. Dar eu va intreb pe dvs. doamna, de ce domnul doctor 

nu s-a dus sa isi faca o cerere, sa isi depuna Hotararea la Spital!? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Vreti sa va spun eu?   

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Da! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: “Situatia sta in felul urmator, in ziua in care i s-a 

ridicat “controlul” domnului dr. Tătaru, aveam 48 de ore la dispozitie ca sa ramana definitiva 

hotararea de ridicare a controlului judiciar. Domnul Popa Bogdan nu a mai asteptat sa treaca 

cele 48 de ore, si imediat ce i s-a ridicat controlul judiciar, a anulat hotararea de suspendare 

de drept , ca urmare a controlului judiciar, si a dat el una de suspendare facultativa, in aceeasi 

zi. Atunci eu ce cerere sa mai fac daca dumnealui ii suspendase dreptul….!? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Documentele sunt publice, si au circulat! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Doamna  consilier Popa, va rog, 

haideti sa vorbim pe rand!? Nu o sa va placa ce va spun acuma. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu ne mai insultati, va rog frumos! Sunt 

lucruri prea evidente. 

        Domnul consilier Focia Alexandru: Consiliul Local nu are nici un atribut. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: “Dar parca spuneai ca, Consiliul Local este peste 

Spital, acuma de ce spui ca nu are nici un atribut!? Asa ai spus, Consiliul Local este peste 

Spital!” 

        Domnul consilier Focia Alexandru:Nu este atributul Consiliului Local sa revoce 

hotararea managerului. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Dar poate sa ii dea indicatii, domnule, avem nevoie de 

acest medic in Spital. V-ati uitat un pic peste realizarile domnului dr.Tătaru? Acuma ne 

plangem de realizarile lui !? Domnul dr.Tătaru avea peste jumatate din realizari! 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Si nu avea nevoie sa ii plateasca transport, sa 

ii plateasca alte lucruri, cazare,care se dau la medicii care vin din alta parte. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Spitalul a fost parte in acest 

proces? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: In care proces? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Procesul dr.Tătaru! Bun, dar 

hotararea Inaltei Curti de Casatiei si Justitie a fost transmisa Spitalului, ca domnului dr.Tătaru 

i s-a dat suspendare? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Nu. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, atunci, domnul Popa… 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: De la sine putere. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…in baza unei legi, i-a 

suspendat contractul. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Da. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Ok, eu daca eram dr.Tătaru, 

sau avocatul dr.Tătaru, puneam mana pe o foaie de hartie si scriam, in data de, conform 

hotararii judecatoreasti pe care v-o atasez….  

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu ati inteles, nu va fac nici o vina, ca nu va 

pricepeti! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Hei!? 

 Avea o suspendare de drept, aia este in baza controlului judiciar, domnul Popa cand a flat ca 

s-a ridicat aia, a dat decizia in aceeasi zi. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Are o hartie  de la DNA, din 

ziua aia, am verificat-o eu! 
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         Domnul consilier Cocuz Adrian:  Este diferit de Inalta Curte! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Poftim? 

         Domnul consilier Cocuz Adrian:  DNA-ul este altceva, domnule primar! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: DNA-ul il trimise in 

judecata,…. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, sub control judiciar…. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…este in proces, iar asta, 

conform Codului Muncii …. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:..care se ridicase. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…suspenda, asa cel putin am 

vazut eu. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Este greu sa va explic, domnule primar! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu nu cred ca este greu sa imi 

explicati. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: “Acuma stiti ca domnul dr.Tătaru nu ar avea nici o 

interdictie.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Pai, sa vina sa depuna cerere 

de reangajare, nu am nimic impotriva!” 

           Domnul consilier Pascal Petru: Domnule consilier Bobârnat, apropo,domnul dr.Tătaru 

vrea sa mai revina in Spital? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: “Sigur ca vrea sa vina, el are cabinet deschis, dar 

acolo nu are cum sa faca operatii de anvergura.Da, ar vrea sa revina la Spital, unde exista si 

sectie de ATI, …”  

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu inteleg, ne invartim in jurul cozii, 

doar,doar, nu il vom primi.  

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, chiar 

nu va credeti ca… 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Domnule primar, chiar nu va cred, chiar nu 

va cred! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Din punctul dvs. de vedere, ar 

trebui ca primarul Husului, care m-a acuzat toata presa, si domnul Bobârnat… 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Domnule primar, dvs.chiar sunteti total 

impartial, dvs. nu va implicati niciodata, dvs. nu faceti niciodata abuz de functie! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Ce vreti, sa ma duc sa il rog 

pe dr.Tătaru sa revina in Spital?” 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nici chiar asa! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:“Nu sa il rugati, dar macar sa interveniti ca 

autoritate.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: De ce sa intervin? Am o 

problema pe care nu o inteleg, domnule Bobârnat…. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: “ Sa i se ridice aceasta suspendare facultativa.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Domnule  consilier Bobârnat, 

daca este un drept al meu, mi-l solicit! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: “ Nu va mai ascundeti dupa formalisme, nu va mai 

ascundeti dupa formalisme!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Nu ma ascund, domnule 

Bobârnat, trebuie sa stau va verific site-urile judecatoriilor, sa vad daca unul dintre noi a fost 

judecat sau nu?”  

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: A venit domnul Bobârnat in sedinta si v-a 

spus! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: “Aici sunt niste chestiuni care se discuta si oficial, 

daca eu v-am informat despre …” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Dati-mi documentul!” 
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           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Eu v-am informat!”. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Aveti atatea cu care ma 

informati, dar dati-mi documentul!” 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Au aparut si in presa. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Si presa este un “document 

cert”, doamna consilier Popa!?” 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Au aparut documentele, domnule primar! 

Le-a primit la Spital acele documente, le-a primit? Daca va interesa problema, puteati sa 

spuneti, dupa ce ati vazut din presa documentele, mai, domnule director Popa, am vazut ca au 

aparut in presa niste documente oficiale, i-a arata-le, le ai sau nu le ai? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Dar nu le-am primit, doamna! 

Pentru ultima oara, ca vreau sa termin si eu, directorul spitalului trebuie sa se duca sa il 

cheme, sau dr.Tătaru trebuie sa se duca cu o cerere!?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dar le-ati solicitat?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Va dau cuvantul meu, ca am 

intrebat, si in Consiliul Local, era doamna Ionescu, si v-a spus ca nu a primit nici un 

document de nicaieri!” 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Aducem Biblia, sa jurati pe Biblie, ca 

lucrurile s-au intamplat asa, ca domnul Iacob! Aducem Biblia.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Nimeni dintre noi nu este de 

neinlocuit, nimeni dintre noi nu este imparat, si toti suntem sclavi. Cine vrea sa lucreze in 

Spital , sa isi depuna o  cerere! Atat ii trebuie, o cerere! Vreti sa va spun punctul meu de 

vedere, de ce nu vrea? Sa o sa va  spun intre patru ochi, nu vreau sa mai comenteze presa!” 

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta:O mentiune, cu privire la Regulamentul 

de Organizare si Functionare al Spitalului, acolo exista si raspundere disciplinara, si tot, 

pentru cei care nu isi fac atributiile de serviciu. Exista o fișă a postului semnata!” 

         Domnul consilier Focia Alexandru: Si cine are atributia sa faca lucrurile acestea, si sa 

demareze o ancheta disciplinara? Nu cumva managerul? 

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Managerul Spitalului. 

         Domnul consilier Focia Alexandru: Pai si imi spuneti mie!?  

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Nu dvs. sunteti presedintele Consiliului 

de Administratie? 

         Domnul consilier Focia Alexandru: Nici eu nu am atributul asta. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Solicitati-i in cadrul Consiliului de 

Administratie, solicitati-i  acest lucru! 

          Domnul consilier Pascal Petru: Avem convingerea ca domnul Focia Alexandru, in 

calitate de presedinte al Consiliului de Administratie, va face ordine in cadrul Spitalului.”  

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Daca nu mai sunt alte 

discutii, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru), 

împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  - - X 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 
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11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru - - X 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu  10  voturi pentru), 9 abținere) – consilieri locali : Bobârnat Radu, Brînză Andrei - Dan, 

Cătănescu Mariana-Elisabeta, Chetran Cela–Tamara, Cocuz Adrian, Donciu George – 

Răducu, Pascal Petru, Popa Cătălina –Eugenia, Țocu Cătălin. 

 

 

 

50. Proiect de hotarare nr.123  din 19.03.2025 privind aprobarea  vânzării   prin licitaţie 

publică a imobilului- teren, în suprafață de 315 mp,  situat în municipiul  Huși, 

strada Huși-Voloseni, nr.3A, aparținând domeniului privat al municipiului Huși, 

aflat  în proprietatea municipiului Huși - inițiator primarul municipiului Huși. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, solicit  propuneri  pentru completarea  Comisiei  de  

evaluare a ofertelor . 

         Doamna  consilier Matei Gabriela formuleaza urmatoarele propuneri:   

• Preşedinte :  Ivanovici Georgiana – consilier  local; 

• Membri :      Boeru Sergiu    – consilier  local ; 

                      Matei Ionel – consilier local. 

           Domnul consilier Matei Ionel: Nu , eu refuz propunerea, nu pot sa fac parte din 

Comisie, sunt in conflict de interese. 

         Doamna  consilier Matei Gabriela: Am inteles! Atunci, propun: 

     Toma Cătălina-Tania   – consilier  local ; 

• Membri supleanți :  

Bîrsă Ștefan – Andrei - consilier  local ; 

 Patrașcu Luiza - consilier  local ; 

 Matei Gabriela - Răducu - consilier  local. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Mai sunt alte 

propuneri? Daca nu mai sunt alte propuneri, supun la vot propunerile formulate pentru 

completarea  componentei Comisiei de evaluare a ofertelor.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.    
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 
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4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși : 

Propunerile  au fost aprobate   cu 19 voturi pentru). 

 

        Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot proiectul 

de hotarare completat.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”.       
          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

        Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși : Hotărârea 

completată  a fost adoptată  cu 19 voturi pentru). 

 

51. Proiect de hotarare nr.124  din 19.03.2025 privind aprobarea  vânzării   prin licitaţie 

publică a imobilului- teren, în suprafață de 309 mp,  situat în municipiul  Huși, 

strada Huși-Voloseni, nr.1.C, aparținând domeniului privat al municipiului Huși, 

aflat  în proprietatea municipiului Huși - inițiator primarul municipiului Huși. 
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       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania solicita propuneri  

pentru completarea  Comisiei  de  evaluare a ofertelor . 

         Doamna  consilier Matei Gabriela mentioneaza ca mentine propunerile formulate la 

proiectul de hotarare anterior, si anume:   

• Preşedinte :  Ivanovici Georgiana – consilier  local; 

• Membri :      Boeru Sergiu    – consilier  local ; 

     Toma Cătălina-Tania   – consilier  local ; 

• Membri supleanți :  

Bîrsă Ștefan – Andrei - consilier  local ; 

 Patrașcu Luiza - consilier  local ; 

 Matei Gabriela - Răducu - consilier  local. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot 

propunerile formulate pentru completarea  componentei Comisiei de evaluare a ofertelor.Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.    
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși : 

Propunerile  au fost aprobate   cu 19 voturi pentru). 

 

        Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot proiectul 

de hotarare completat.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”.       
          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

        Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși : Hotărârea 

completată  a fost adoptată  cu 19 voturi pentru). 

 

52. Proiect de hotarare nr.134  din 21.03.2025 privind aprobarea  vânzării   prin licitaţie 

publică a imobilului - Centrală termică nr.9, situată în strada Lt.Octav Hagiu nr.3, 

aparținând domeniului privat al municipiului Huși, aflat  în proprietatea 

municipiului Huși - inițiator primarul municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare?Da, doamna consilier Popa!? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Vad ca prin acest proiect de hotarare se 

propune vanzarea fara “punctul Trafo”, sau ce este acolo, desi este parte din fisa mijlocului 

fix. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: doamna consilier, pentru 

cladirea care este acolo s-a facut dezmembrare, cladirea are alipit de ea, efectiv, acest post  

Trafo. Posturile Trafo nu sunt ale noastre, sunt langa cladirea respectiva, eu nu stiu daca 

acum 20 de ani, sau 30 de ani, cand au fost predate, s-a predat si bucatica aia. Eu nu pot sa 

vand acea bucatica de cladire in care functioneaza un punct Trafo, care alimenteaza populatia 

municipiului Husi.  

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Domnule primar, dar face parte din fișa 

mijlocului fix, este in domeniul privat al Primariei! Este, daca noi avem documentele in fata, 

cum!? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu nu stiu cine a facut asta, 

daca ar fi Trafo al nostru.... 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dar este al nostru, domnule primar, este 

evidentiat in fisa mijlocului fix. 
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         Domnul ing.Mircea Claudiu – consilier, Comp.Administrarea domeniului public si 

privat : A fost prins  in proiect, a fost prins in Raportul de evaluare, este in domeniul privat, 

dar nu este al nostru, d-na Catargiu a lucrat cu ei, si stie acest lucru. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nici o unitate, am lucrat in 

domeniul privat, si stiu, nici o unitate nu este atat de proastra, sa isi mentina un post Trafo de 

ala, care are consum de curent indiferent daca este becul aprins in casa la mine, sau nu. 

Posturile Trafo pentru a functiona, trebuie sa consume un anumit numar de kw! 

         Domnul consilier Pascal Petru: Cunosc eu un caz care are punct Trafo in curte, vrea sa 

scape de el si nu poate. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Valoarea punctului Trafo este de 60 de mii. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Din pacate, este prins in fisa mijlocului fix. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Dar nu il vand,ramane la noi. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar este prins in inventar. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nici nu ai cum sa vinzi fara bucata aia. Ori 

vinzi toata bucata, ori nu o mai vinzi. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Terenul de sub el este al Municipiului Husi , dar 

obiectivul respectiv este al  E-ON. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dar nu este al E-ON, este al nostru! 

          Domnul consilier Pascal Petru:Pretul total este pretul, si luat, si acel Trafo, terenul de 

sub Trafo. Sunt pe 3 sectiuni, explicati, cum este corect? La pretul total de vanzare  este 

terenul + terenul Trafo, in lucrare. 

          Domnul ing.Mircea Claudiu – consilier, Comp.Administrarea domeniului public si 

privat : Daca va uitati in referat, si in referatul de aprobare am precizat faptul ca “persoana 

fizica sau juridica, dupa caz,  care va fi desemnata castigatoare in urma licitatiei publice de 

vanzare a CT nr.9, va fi obligate sa lase o cale de acces(servitude de trecerea) din 

str.M.Eminescu, pana la Postul de transformare, lucru necesar pentru ca angajatul unitatii de 

distributie a energiei electrice sa isi poata desfasura activitatea”. Acest lucru este mentionat si 

in Caietul de sarcini. Daca considerati ca am facut bine, asa am facut! 

        Domnul consilier Focia Alexandru : Dar poate persoana care castiga licitatia spune ca nu 

vrea sa lase o trecere de servitute. 

        Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Dar nu este corect asa ceva! 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dar este evaluat, domnule primar, la 60 mii 

lei! Este prins in fisa mijlocului fix. 

          Domnul consilier Pascal Petru: Din total valoare, sunt extrase 3 valori, adica : terenul, 

terenul alt teren pe langa,plus cladirea Trafo. 

         Domnul  consilier Țocu Cătălin: Varianta propusa de domnul ing.Mircea nu este tocmai 

cea mai legala, ca sa zic asa. Cream o cale de acces, vina unul si cumpara, dar spune, tu nu ai 

documentatia intocmita corect. 

          Domnul consilier Focia Alexandru : Va trebui o documentatie pentru acea cale de 

acces, cu destinatie”cale de acces”, nu asa ca scrii in nu stiu ce referat. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Nu trebuie facuta o dezmembrare mai 

intai? 

          Domnul  consilier Țocu Cătălin: Este in interior, in curte. 

           Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Dar nu vorbim de 2 loturi separate? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu ati inteles, domnule 

Mircea, ce va spun oamenii astia, ca trebuia sa treceti separat  calea de acces!? Domnul 

Pascal iti spune asa, este trecut “cladire post Trafo”, cladirea a ramas, ca nu o vinzi, si nu ai 

oprit cale de acces la cladire post Trafo. Din suprafata totala de teren trebuie scazuta calea de 

acces. Bun, dar aici intervine o alta problema, ai documentatie la terenul care se scoate la 

vanzare? In conditiile astea, trebuia sa dezmembrezi o cale de acces.Ma scuzati, trebuie sa va 

duc de mana pe toti!?” 
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        Domnul consilier Țocu Cătălin: Mai sunt situatii din acestea care au creat dificultati in 

oras, de exemplu “Casa Marian”, in centru acolo, are un Post Trafo, sa vedeti cate dificultati a 

generat acel post Trafo!?  

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar are si avantaj, ca pozitie 

ma refer, daca a luat foc se poate interveni din strada. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: De asta spun, si aici trebuie delimitata  o cale de acces, 

in baza unei documentatii, pe care o puneti acolo la dosar. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Situatia transformatorului de la Casa Marian o 

cunosc, pentru a fost la mine cu problema, avantajul este ca poate intra, nu ii trebuie cale de 

acces, insa este pe terenul omului, conform legii, E-ON-ul are un drept de uz asupra acestui 

teren, rin lege, si nu pot sa cer ridicarea transformatorului, pot cel mult sa cer niste 

compensatii pentru folosirea terenului. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Asa este! 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Proiectul asta de hotarare ar trebui 

retras, ca nu este corect intocmit. 

         Domnul consilier Boeru Sergiu : Mergem mai departe, domnule primar!? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu mai mergem nicaieri, in 

aceste conditii propun retragerea /amanarea.Domnule Țocu , este corect ce spuneti, nu am 

vazut materialul.   

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Corect este ce spun toti, nu numai eu. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Daca tot ce spuneti voi este 

corect, ar trebui ca noi ceilalti sa nu mai stam in sedinta. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Propun amânarea proiectului 

de hotarare, doamna presedinte! 

        Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot 

propunerea formulata de domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan, 

de amanare a proiectului de hotarare nr. 134 din 21.03.2025.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.    
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși : 

Propunerea formulata de domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan, 
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de amânare a proiectului de hotarare nr. 134 din 21.03.2025, a fost aprobata   cu 19 voturi 

pentru). 

 

53. Proiect de hotarare nr.136  din 21.03.2025 privind aprobarea inchirierii catre 

crescatorii de animale din municipiul Husi, a unor suprafete de pajisti, proprietatea 

privata a UAT Husi, judetul Vaslui- inițiator primarul municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Discutii, daca sunt la 

acest proiect de hotarare? 

          Doamna jur.Filote Irina – sef Serviciu A.P.L din Primaria Municipiului Husi :  Eu 

vreau sa intervin, sa va aduc la cunostinta ca la acest  proiect de hotarare a intervenit o eroare 

de redactare,  La Art.1 este trecuta  gresit suprafata de 68,62 ha, corect este suprafata de  

23,01 ha . Suprafata de 23,01 ha este trecuta si in tabel. In rest suprafata de 23,01 ha este 

trecuta corect si in referat, si in referatul de aprobare. Doar in proiectul de hotarare s-a trecut 

gresit, la Art.1, 68,62 ha. 

           Domnul consilier Matei Ionel :  Daca aduni suprafetele care se scot la licitatie, totalul 

este 23,01 ha. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania solicita  propuneri 

pentru completarea componentei  Comisiei  de evaluare a dosarelor de inchiriere pajisti: 

         Doamna consilier Matei Gabriela propune: 

           Presedinte: Ivanovici  Georgiana - consilier local; 

           Membri:    Boeru Sergiu - consilier local; 

Supleanti: 

           Presedinte: Bîrsă Ștefan – Andrei - consilier local; 

            Membri:   Toma Cătălina-Tania -   consilier local. 

 

      Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar din partea “cealalta de masa” 

nu fac parte din Comisie? 

       Domnul consilier Boeru Sergiu: Domnule consilier Țocu Cătălin, aveti de facut vreo 

propunere? 

       Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu am de facut nici o propunere. 

       Domnul consilier Boeru Sergiu: Daca aveti de facut vreo propunere, va votez cu mare 

drag. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Stiu, dar nu am de facut nici o propunere. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Stimati colegi, va rog! 

Supun la vot propunerile formulate pentru completarea componentei  Comisiei  de evaluare a 

dosarelor de inchiriere pajisti:Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere)? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”.    
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 
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6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși : 

Propunerile  au fost aprobate   cu 19 voturi pentru). 

 

        Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot proiectul 

de hotarare  modificat  și completat.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere)? Votul exprimat 

prin “ridicarea mainii”.       
          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

        Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși : Hotărârea 

modificată și completată  a fost adoptată  cu 19 voturi pentru). 

 

         54.I.Proiect de hotarare nr.137 din 26.03.2025 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sedintei CL Husi din 27.03.2025) privind  aprobarea darii in folosinta gratuita a 

,,Centrului multi-functional  din ZUM 3-DRIC,,, catre Asociatia Filantropia Ortodoxă 

Huși, județul Vaslui și Asociația Centrul Diecezan Caritas Iași, județul Iași  - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.      
 
 
 
  
          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

        Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși : Hotărârea   

a fost adoptată  cu 19 voturi pentru). 

 

55.Diverse. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: As avea o intrebare pe care o adresez domnului 

primar, autobuzele electrice stau de un an de zile in garaj,  

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Vreau sa rugineasca, domnule 

consilier! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu : Asta este raspunsul dvs.? Eu v-am intrebat serios. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: De astazi se monteaza ultima 

parte din panoul electric. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu : Pai nu puteati sa raspundeti asa de la inceput? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Pai, nu mai pot si eu, domnule 

Bobârnat! A fost un contract cu E-ON-ul, am reusit sa trec de o chestie, care efectiv ar fi 

trebuit sa le dau drumul prin septembrie, ADR-ul ne-a dat o parte sa o facem noi, si o parte 

din “suplimentarea liniei de putere”, de catre  ei. Ei mi-au spus ca pana la toamna nu o 
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termina, i-am convins sa o faca mai devreme, monteaza celebrul…, nu mai vreau sa mai spun 

nimic… 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Va enervati pentru un proiect care…. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Ma enerveaza altceva, doamna 

,…  

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Este o valoare mare, o penalizare mare! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:….acuzandu-l pe primar ca nu 

face! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu : Dar cine v-a acuzat, domnule primar? 

         Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan: “Domnule primar, acolo sunt niste sobolani, de 

zici ca sunt caini!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Domnule Brînză, nu sunt mai 

mari decat la magazinul dvs, sau unde va faceti dvs.fabrica de paine!?”  

 

 

         Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan: “Stati linistit, am facut deratizare si nu sunt, 

domnule primar! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Aveti fabrica de paine pe langa 

mine? 

          Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan: Eu nu am nici o fabrica de paine, domnule 

primar! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar va faceti!? 

          Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:Nu, eu nu am, doar parintii mei, daca isi fac, eu 

nu am! Va deranjeaza daca isi fac langa dvs.? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu stiu, domnule consilier, 

dar vad sobolanii, au inceput sa se mute, nu am nici o problema!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu : Mai functioneaza? Singure sau impinse! 

           Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:” Nu sunt, cu siguranta la mine nu sunt!”. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule consilier Bobârnat, 

daca tot sunteti a tot cunoscator, sa stiti ca la masinile cu cutie automata, ca sa le impingi, 

trebuie scoase planetarele, cutia de viteza!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu : Dar am zis eu ca sunt a tot cunoscator? Nu am 

inteles nimic!. 

           Presedintele de sedinta, doamna consilier local Toma Cătălina-Tania: Vă 

multumim! Declar închise lucrările ședinței ordinare a Consiliului Local  al  

Municipiului Huşi  din data de  27  martie  2025 . 

              

 

 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                            SECRETAR GENERAL ,   

           Toma Cătălina-Tania                                                         jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    Întocmit, 

     Consilier  

 Anișoara Oprea  


